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گزارش سید رضا 
هاشمی زاده  از موکب 202 
زرندی ها در موسم اربعین

شماره 572
صفحه 2

نماینده ولی فقیه در استان: 

برخی عالمان کرمانی 
ناشناخته   هستند

صفحه 8

فرمانده انتظامی شهرستان 
کرمان خبر داد:

طرح ساماندهی 
موتورسیکلت ها آغاز شد

فرمانده انتظامی شهرستان کرمان با اشاره 
به آغاز طرح ساماندهی موتورسیکلت ها اظهار 
کرد: از دو ماه قبل اطلاع رسانی در این خصوص 
آغاز شد. سرهنگ عبدالعلی روانبخش با اشاره 

به مشکلات .....

در هفته هشتم رقابت های ليگ برتر   
هندبال مس، پاس را 

شکست داد
هفته  در  کرمان  مس  صنعت  هندبال  تیم 
هشتم رقابت های لیگ برتر باشگاه های کشور 
پیروز شد. از هفته هشتم رقابت های لیگ برتر 
هندبال باشگاه های کشور، دیدار دو تیم پاس 
همدان و مس کرمان در همدان برگزار شد که 
این دیدار در پایان با پیروزی 27 بر 22 کرمانی ها 

همراه بود....

::::::::::::::: | حـوادث | :::::::::::::::

::::::::::::::: | ورزش | :::::::::::::::
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::::::::::::::::::::::::: | فـرهـنگ | :::::::::::::::::::::::::
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جشنواره موسیقی نواحی به 
سال آینده موکول شد

برگزاری نهمین جشنواره موسیقی نواحی 
ایران که قرار بود، دی ماه امسال به میزبانی 
استان کرمان برگزار شود، به اردیبهشت ماه 
از  دوره  این  دبیر  شد.  موکول   95 سال 
جشنواره توضیح داد: تمام فعالیت هایی که 
برای برگزاری جشنواره در نظر گرفته بودیم، 

به طور کامل برنامه ریزی شده بود ....

::::::::::::::: | فـرهنگ | :::::::::::::::

6
تجمع اعتراضی مردم کوهبنان به یک تصميم قضایی:

مدیر کل دادگستری : تبدیل دادگستری کوهبنان  به 
دادگاه بخش قطعی نیست

ریيس هيات مدیره کانون بازنشستگان شرکت مس از پيگيری 
مطالبات  بازنشستگان مس می گوید:

باید نظارت بیشتری بشود تااتفاقات خاصی نیفتد
صفحه 4

صفحه 2

کارگران مشــغول کارند، اما ماه هاست که حقوقی دریافت نکرده اند.
ســخت اســت کارکردن بدون مواجب و دشــوار است دیدن اشک های 
کارگری که فرزندش بیمار باشــد و در عین زحمت کشی دستش خالی 
باشــد و از پس هزینه هــای درمان او برنیاید.کارگــری که دیگر حتی 

نانوایی محل هم حاضر نیســت به او نــان قرضی  بدهد  چرا که میزان 
بدهی اش بالا رفته اســت و از مرز 35 هزار تومان هم گذشــته است! 

چنــدی اســت که از نارضایتی معدن چشــمه پودنه بــه خاطر عدم 
دریافت حقوق چندین ماهه خبرهایی به گوش می رســد.....

واقعیت تلخی که توجه مسوولان استان را می طلبد

کارگران معدن چشمه پودنه ماه هاست که 
بی حقوق کار می کنند!

صفحه 3

تا الان بر اســاس اطلاعاتی که به دســت آمده سودی در کار نبوده است. 
به ما گفتند که درآمدی از ســال گذشته عاید نشده است. من فکر می کنم 

که آقایان دســتگاه های نظارتی باید حتما بیشتر این موضوع را رصد کنند. 
تلاش کنند که فعالیت این نمایشگاه ها بیشتر شود. راجع به سودآوری ....

توصیه استاندار کرمان  به گروه های سیاسی:

 رفاقت؛ به جای تهمت و دعوا

علی علویان - مدیرمسوول نشریه آینده ما 

جناب آقای جلیل مظهری
سردبیر محترم نشریه صبح کرمان

درگذشت همشیره مکرمه تان را حضور جنابعالی و خانواده 
محترم تسلیت عرض نموده، برای آن فقیده سعیده غفران 

الهی و برای بازماندگان صبر و اجر آرزومندم .

سيد رضا هاشمی زاده:

در مسیر کربلا، عشق جاری بود
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واگیر وزارت  بیماري هاي  رییس مرکز مدیریت 
بهداشت با بیان اینکه ظرف دو هفته گذشته تاکنون 
بیش از 2700 نمونه مشکوك ابتلا به آنفلوانزا در 
کشور در 12 آزمایشگاه قطب و آزمایشگاه مرجع 
سلامت مورد بررسي قرار گرفته است، گفت: از این 
موارد 896 مورد آنفلوانزاي نوع H1N1 در سراسر 

کشور تشخیص داده شده است. دکتر محمدمهدي 
گویا افزود: موارد بیماري از اکثر استان هاي کشور 
گزارش شده است و این نشان دهنده آن است که 
بیماري ظرف دو هفته گذشته فعال بوده اما هم اکنون 
موارد آن در بعضي استان ها از جمله کرمان و سیستان 

و بلوچستان رو به کاهش گذاشته است.

وی با بیان اینکه موارد جدید مرگ از هفته گذشته 
تاکنون 11 مورد و به صورت تک گیر در استان هاي 
مختلف بوده است، گفت: موارد فوت در لرستان 2 
مورد، مازندران 2 مورد، البرز 2 مورد، خوزستان 1 
مورد، دزفول 1 مورد، گلستان 1 مورد و تبریز 2 مورد 

گزارش شده است.
گویا با تاکید بر اینکه تمام 11 مورد فوت شدگان 
متاسفانه  گفت:  بوده اند،  زمینه اي  بیماري  داراي 
شدت بیماري زمینه اي، زمینه ساز مرگ اصلي آن ها 
بوده است. رییس مرکز مدیریت بیماري ها در مورد 
داروي آنفلوانزا تصریح کرد: دارو به اندازه کافي در 
سراسر کشور موجود است اما با توجه به اینکه در 

دارو حساسیت خاصي وجود  این  از  استفاده  مورد 
دارد تاکید شده است تا فقط متخصصین رشته هاي 
مربوطه، آن را فقط براي بیماراني که ضرورت دارد 
تجویز نمایند. گویا با تاکید بر اینکه مصرف بي رویه 
جهانی  تجربه  گفت:  است،  نگران کننده  دارو  این 
بدون ملاحظه مصرف  دارو  نشان مي دهد چنانچه 
شود باعث بروز مقاومت دارویي شده و تاثیر خود را 
از دست می دهد به همین دلیل تلاش شده تا نهایت 

دقت در مورد مصرف آن صورت گیرد.
این  مورد  در  تاکنون  آنچه  گفت:  ادامه  در  وی 
بیماري رخ داده است، رخداد غیرمعمولي نبوده و 
هرساله نه تنها در کشور ما بلکه در اکثریت کشورهاي 

دنیا و حتي در کشورهاي پیشرفته شاهد بروز آن 
تغییري  و  است  آنفلوانزا  طبیعت  این  مي باشیم. 
نخواهد کرد. گویا افزود: سیاست وزارت بهداشت آن 
یابد و  این بیماری کاهش  ابتلا به  است که موارد 
موارد مراجعه و بستري در بیمارستان کمتر شود و 
موارد مرگ نیز به حداقل برسد که همه این ها نیاز به 

حمایت و همکاری مردم دارد.
داریم  تقاضا  عزیز  مردم  از  گفت:  پایان  در  وی 
نکنند  توجه  بیماری  این  درباره  شایعه اي  هیچ  به 
با شفافیت  تا  و وزارت بهداشت تلاش کرده است 
این زمینه براي هموطنان سراسر کشور  کامل در 

اطلاع رساني نماید.

::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::

ریيس مرکز مدیریت بيماري هاي واگير وزارت بهداشت: :::::: |خبر| ::::::

مصرف بي رویه داروی آنفلوانزا 
نگران  کننده است 

استاندار کرمان خبر داد:
بهره برداری از باند دوم محور 

کرمان - زرند تا پایان سال جاری
اســتاندار کرمان از بهره برداری از باند دوم محورهای 
کرمان - بم و کرمان - زرند تا پایان سال جاری خبر داد. 
به گزارش ایســنا، علیرضا رزم حســینی در مراسم افتتاح 
تقاطع غیرهمســطح »شــهربابک - میمند« با اعلام این 
خبر اظهار کرد: در ســال گذشته و همچنین سال جاری 
در حوزه راه های روســتایی و شهری اقدامات بسیار خوبی 
در اســتان کرمان انجام شــده است و امیدواریم این روند 
همچنان ادامه داشــته باشد زیرا معتقدیم زیرساخت های 

مناسب موجب توسعه استان خواهد شد.
در این مراسم خداداد مقبلی، مدیر کل راه و شهرسازی 
اســتان کرمان نیز با بیان اینکه شــهربابک در مسیر مهم 
شــمال به جنوب اســتان قرار گرفته و از محورهای مهم 
ترانزیتی کشــور به حســاب می آید اظهار کرد: اقدامات 
خوبی در حوزه راه طی 3 ســال گذشــته در شهرســتان 
شــهربابک انجام شده است. وی ادامه داد: باند دوم محور 
شــهربابک - انار طی ســال گذشته به اتمام رسید، ضمن 
آنکه از 65 کیلومتر طول محور شهربابک به سرچشمه از 
سمت شــهربابک، زیر بار ترافیک رفته است و مابقی این 
مسیر نیز تا پایان سال آینده به اتمام خواهد رسید. مقبلی 
افزود: همچنین 45 کیلومتر از محور شهربابک - رباط نیز 
در سال گذشته روکش آسفالت شده است و در باند موجود 
و باند جدید نیز 50 کیلومتر عملیات روکش دهی آسفالت 
در حال اجرا است. مدیر کل راه و شهرسازی استان کرمان 
درباره تقاطع غیرهمســطح شهربابک - میمند نیز گفت: 
این تقاطع به سمت میمند و سرچشمه و به طول 3300 
متر با اجرای 3 دهانه پل احداث شده که اعتبار این پروژه 

60 میلیارد ریال بوده است.

::::::::::::::: | خبــر | :::::::::::::::

آینده ما - گروه جامعه: شــهروندان کوهبنان 
در اعتراض به تبدیل دادگســتری این شهرستان به 
دادگاه بخش ، مقابل دفتر امام جمعه کوهبنان تجمع 

نمودند. 
مردم عقیده دارند این اتفاق ممکن 
است روی سایر نهادها تاثیر بگذارد 
امام جمعه کوهبنان در گفت وگو با آینده ما ضمن 
تایید این خبر اظهارداشــت: شــهروندان کوهبنانی 
نسبت به تبدیل دادگستری این شهرستان به دادگاه 
بخش، اعتراض داشتند و به همین دلیل مقابل دفتر 
بنده تجمع نمودند که ما نیز این اعتراض را به صورت 

کتبی به مسوولین استان ابلاغ کردیم. 
حجت الاسلام والمسلمین جعفری افزود: کوهبنان 
یک شهرستان است و مردم عقیده دارند اگر این اتفاق 
در خصوص دادگستری بیفتد ممکن است روی سایر 

نهادها نیز تاثیر بگذارد. 
وی در خصــوص دلیــل تبدیل دادگســتری به 
دادگاه بخش نیز گفت: مســوولین دادگستری استان 
اظهار داشــتند که به دلیل کم بودن تعداد پرونده ها 
در شهرستان، دادگســتری کوهبنان باید به دادگاه 

بخش تبدیل شــود. جعفری تصریح کرد: مردم پس 
از بیان اعتراض خود مقابل دفتر امام جمعه در مقابل 
فرمانداری نیز حضور پیــدا کردند و مراتب اعتراض 
خود را بیان داشتند. وی در پاسخ به این سوال که در 
صورت تبدیل دادگستری کوهبنان به دادگاه بخش، 
کارهــای این نهاد زیر نظر کدام دادگســتری انجام 
می شود اظهارداشــت: به گفته مدیرکل دادگستری 
اســتان در صورتی کــه این اتفاق بیفتــد، کارهای 
دادگاه بخش کوهبنان مستقیم زیر نظر دادگستری 
استان انجام می شــود اما در عین حال صحبت هایی 
نیز وجود دارد که ممکن اســت بعضی کارها زیر نظر 
دادگستری های زرند و یا راور انجام شود. امام جمعه 
کوهبنان خاطرنشــان ساخت: چند سال قبل شعبه 
بانــک ملت کوهبنان نیز تبدیل به باجه شــد و زیر 
نظر بانک ملت راور قرار گرفت که شــهروندان برای 
کارهایی مانند دریافت ارز مجبور هســتند به راور یا 

زرند مراجعه نمایند. 
وی ادامه داد: به همین دلیل مردم نگران هستند 
که این امر بر روی سایر نهادها نیز اثر بگذارد و دوباره 
کوهبنان به بخش تبدیل شود. خبرنگار آینده ما سوال 
کرد آیا دلیل خاصی دارد که کارها به شهرستان راور 

ارجاع داده می شود که جعفری پاسخ داد: خیر. فقط 
چــون امکان انجام کارها در راور بوده به آن جا ارجاع 

داده شده و گاهی نیز به زرند ارجاع داده می شود. 
وی با اشاره به پیگیری های صورت گرفته از سوی 
دفتر امام جمعه، فرمانداری و نماینده مجلس، افزود: 

علاوه بر اینکه مسوولین، اعتراض و ناراحتی شهروندان 
و مردم را از طریق نامه به دادگســتری اســتان ابلاغ 

نموده اند شــهروندان نیز با نوشتن طومار و ارسال آن 
به دادگستری استان خواستار رسیدگی به این موضوع 
شــده اند. جعفری با بیان اینکه مسوولین شهرستان 

پیگیر این موضوع هســتند، تصریــح کرد: ما پیگیر 
هســتیم و امیدواریم تاثیر بگذارد. با وجود همه این 
نگرانی ها و با تجمع ها، اعتراضات و طومارنویســی ها، 
اما رییس کل دادگستری استان کرمان در گفت وگو 
با خبرنگار آینده ما اظهارداشت: »چنین چیزی قطعی 
نیســت و اداره کل دادگستری اســتان کرمان هنوز 

ابلاغیه ای در این خصوص نداشته است.«
موحد در توضیح این که آیا دادگستری کوهبنان 
زیر نظر دادگســتری شهرســتان راور خواهد رفت یا 
خیــر گفت: »کوهبنان ارتباطی بــه راور ندارد و این 
اتفاق نخواهد افتاد.« وی در پاســخ به این سوال که 
اگر دادگستری کوهبنان زیر نظر راور برود این اتفاق 
برای ادارات دیگر هم می افتد و کوهبنان به یک بخش 
تبدیل می شــود خاطرنشان ساخت: »به فرض اینکه 
دادگستری کوهبنان به دادگاه تبدیل شود، تاثیری بر 
دســتگاه های اجرایی دیگر ندارد و دستگاه قضا اصلا 

ارتباطی به دستگاه اجرایی کشور ندارد.«
وی از افتتاح ســاختمان دادگستری در پنج شنبه 
هفته جاری خبر داد و گفت: »روز پنجشنبه ساختمان 
دادگســتری را افتتاح خواهیم کــرد و بنده در آنجا 

سخنرانی خواهم داشت.«

تجمع اعتراضی مردم کوهبنان به یک تصميم قضایی

مدیر کل دادگستری : تبدیل دادگستری کوهبنان  به دادگاه بخش قطعی نیست

پیکر مطهر جانباز 70 درصد شهید علی مسجدی با 
حضور اقشار مختلف مردم ولایت مدار کرمان از حسینیه 
ثارا... تشییع شــد. مردم حق شناس کرمان پیکر مطهر 
این شهید والامقام را پس از قرائت زیارت عاشورا و اقامه 
نماز بر روی دستان خود تشییع کردند. به گزارش فارس، 
مدیرکل بنیاد شــهید و امور ایثارگران کرمان در حاشیه 
تشــییع پیکر مطهر این جانباز شهید گفت: شهید علی 
مسجدی در عملیات والفجر هشت و در سال 64 در نبرد 

با ارتش بعثی صدام از ناحیه ریه و چشم مجروح شد.

ســردار محمدرضا حسنی ســعدی بیان داشت: این 
شهید بزرگوار برای ادامه درمان به کشور اتریش منتقل 

و مدتی تحت مداوا بود.
وی خاطرنشــان کرد: شهید علی مسجدی از ناحیه 
چشــم و ریه به درجه جانبازی 70 درصد نایل شــد و 
همــواره با روحیه مقاومت و ایثــار به زندگی خود ادامه 
دادند. حسنی ســعدی عنوان کرد: این شــهید والامقام 
یکشنبه شــب در بیمارستان افضلی پور کرمان به خیل 

دوستان شهیدش پیوست.

نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه کرمان گفت: دانشــمندان و 
عالمانــی در کرمان داریم که هنوز مردم نام آنها را نیز نمی دانند.

آیت ا... ســید یحیی جعفری در دیدار مدیر و کارکنان سازمان اسناد و 
کتابخانه ملی جنوبشرق به تدوین کتاب اسس الاصول به قلم میرزا جمال 
الدین محمد شــریف کرمانی در زمینه علم اصول فقه اشــاره کرد و افزود: 

این کتاب با حروف بدون نقطه عربی نگارش شــده است.
وی بیــان کرد: امام علــی )ع( هم خطبه ای بدون نقطه داشــته اند و 
این عالم یکی از دانشــمندان برجســته کرمان است. وی گفت: این عالم و 
دانشــمند در زمان خود بالاتر از دیگران بوده اما وجهه ای بین افراد دیگر 

به دست نیاورده است. نماینده ولی فقیه در استان کرمان افزود: کرمان از 
لحاظ مســائل فرهنگی وضعیت ممتازی داشته و به برکت انقلاب اسلامی 

تحول عظیم و شــگرفی در کشور و استان بوجود آمده است. 
وی تصریــح کــرد: حفظ فرهنگ و گنجینه های ارزشــمند فرهنگی و 
معرفی شــخصیت های علمی و فرهنگی یکی از کارهای بسیار ارزشمند و 

اثرگذار در جامعه اسلامی است. 
در پایان این دیدار کارت عضویت در کتابخانه ملی جنوبشــرق به امام 
جمعه کرمان اهدا شــد و نماینده ولی فقیه در اســتان تمبری با عنوان 35 

سال خطابه آیت الله جعفری را امضا کرد.

پیکر جانباز شهید علی مسجدی در کرمان 
تشییع شد

نماینده ولی فقيه در استان: 

برخی عالمان کرمانی ناشناخته هستند
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شاید احمدی نژاد را برگردانند
با  گفت وگو  در  رفسنجاني  هاشمي  مشاور  علیخانی  قدرت 
بوده  آیت ا... هاشمی  خبرآنلاین گفت: قوی ترین رییس مجلس 
است. ضمن آن که مدیریت آقاي لاریجانی را قبول داشتم. وی 
افزود: خیلي نسبت به نتایج رایزنی  برخی اصلاح طلبان با شورای 
باید  رایزنی صورت گیرد  است  قرار  اگر  نیستم.  امیدوار  نگهبان 
بزرگان اصلاحات بروند با سطحي بالاتر گفت وگو کنند. اگر احساس 
 شود که ممکن است از جانب شورای نگهبان مساله اي پیش بیاید 

باید خدمت رهبری بروند و با ایشان صحبت کنند.
علیخانی گفت: پایداری ها اگر احساس کنند در تهران رقیب 
جدي و متحد است، ممکن است بعضي  از آن ها از تهران نامزد 
انتخابات نشوند. وی همچنین تصریح کرد: احمدی نژاد دیگر تمام 

شد اما شاید پایداری ها بتوانند او را به سیاست برگردانند.

سيدهادی خامنه ای: 
65 تا 70 درصد رای مردم به طیف اصلاحات است

دبیرکل مجمع نیروهای خط امام و عضو عالی شورای هماهنگی 
جبهه اصلاحات کشور گفت: 65 تا 70 درصد رای مردم به طیف 
اصلاحات است. این فعال سیاسی با اشاره به اینکه شورای هماهنگی 
جبهه اصلاحات نامزدهای طیف اصلاحات را تعیین می کنند و آن ها 
در بسیاری از محفل ها نشست هایی با افراد تاثیرگذار دارند، گفت: 
در نتیجه نهایی نظرات به صورت یک بیانیه رسمی اعلام می شود 
اما این مهم در استان ها به صورت مستقل تصمیم گیری می شود و 

کسی حق دخالت ندارد مگر افراد خود مشورت بخواهند.
وی با بیان اینکه تا کنون سه روزنامه تعطیل شده دارم، یادآور 
شد: یکی از این روزنامه ها جهان اسلام بود که در سال 73 تعطیل 
شد. عضو عالی شورای هماهنگی جبهه اصلاحات کشور با بیان 
اینکه خبرنگاران و رسانه ها از روابط فرهنگی سنتی که هنوز رایج 
است غافل هستند، عنوان کرد: رسانه ها فقط تکیه بر رسانه مجازی 
نکنند، چراکه بسیاری از روستاها از ابزار دریافت اخبار این رسانه ها 
برخوردار نیستند و رسانه سنتی در آنجا تاثیرگذارتر است. وی 
تصریح کرد: 65 تا 70 درصد رای مردم به طیف اصلاحات است 
به شرطی که بین اصلاح طلبان رقابت نشود و موانعی مانند تایید 
صلاحیت نداشته باشند. خامنه ای گفت: اصلاح طلبان به کوشش 
آنها تلاش خود را  اگر جایی مانع شدند  ادامه می دهند و  خود 

خواهند داشت.

پسر قذافی به کتمان اطلاعات درباره امام 
موسی صدر متهم شد

قاضی لبنانی زاهر حماده، هانیبال قذافی، پسر معمر قذافی را 
به کتمان اطلاعات درباره سرنوشت امام موسی صدر و شیخ محمد 
یعقوب و خبرنگار عباس بدرالدین دو همراه ایشان متهم و دستور 

بازداشت پسر دیکتاتور مخلوع لیبی را صادر کرد. 
ناپدید شدن  پرونده  قضایی  تحقیقات  قاضی حماده مسوول 
امام موسی صدر رییس مجلس اعلای اسلامی شیعه لبنان و دو 
همراهش در لیبی و با پایان تحقیقات از هانیبال قذافی به عنوان 
شاهد، این حکم را صادر کرد. قاضی حماده خاطرنشان کرده است 
که هانیبال قذافی در خصوص پرونده امام موسی صدر با دستگاه 

قضایی لبنان همکاری نکرده و اطلاعات خود را کتمان می کند. 
قاضی حماده پرونده هانیبال قذافی را به دادستانی لبنان احاله 
و سپس به عنوان دادستان از او بازجویی کرد. براساس گزارش 
رسانه های لبنانی یک گروه مسلح هانیبال قذافی را در منطقه بقاع 
در شرق لبنان ربوده و سپس او را در جاده بین المللی بعلبک - 
حمص رها کرده و شعبه اطلاعات نیروهای امنیت داخلی )پلیس( 

لبنان او را تحویل گرفت و به بیروت منتقل کرده است. 

علی مطهری:
 جلسات دانشجویی هیجانی و احساسی 

شده و این خوب نیست
به گزارش تیک، علی مطهری در دانشگاه علوم پزشکی مشهد 
اظهار کرد: فضای دانشگاه ها به گونه ای شده که کمتر آمادگی و 
تمایل برای شنیدن بحث های جدی فکری و اعتقادی وجود دارد. 
آسیبی که امروز دانشگاه های ما را تهدید می کند این است که 
جلسات دانشجویی بیشتر احساسی و هیجانی شده و این خوب 
نیست. وی با بیان این که قبل از انقلاب جلساتی در دانشگاه ها 
برگزار می شد در آن مباحثی مهم مطرح می شد که همه یک ساعت 
و نیم می نشستند و به آن گوش می دادند، خاطرنشان کرد: اما الان 
همه بیشتر متمایل به شنیدن بحث های سیاسی و هیجانی شده اند 
که شاید قاعده ای هم نداشته باشد. این نماینده مجلس با تاکید بر 
این که وظیفه شما به عنوان قشر دانشجو بسیار روشن است، تصریح 
کرد: شما دانشجویان از شرایط ویژه ای برخوردار هستید و در یک 
دوره خاصی از زندگی قرار دارید که هنوز بار زندگی آن قدرها بر 
دوش تان نیست. رسالت دانشجو رصد احوالات جامعه و انتقاد به 

آن هاست. اگر قدرت نقد نشود به فساد می گراید.

سيد حسين مرعشی:
بین حامیان دولت و جریان اصلاحات 

فاصله ای نمی بینم
سید حسین مرعشی در گفت وگو با روزنامه اعتماد گفت:»من 
بین حامیان دولت و جریان اصلاحات هیچ فاصله اي نمي بینم. ما 
معتقدیم دولت آقاي روحاني در سراسر کشور حامي اي بزرگ تر و 
مهم تر از اصلاح طلبان نداشته و ندارد. امروز هم مانند تمام این 
دوسال گذشته در تمام شهرستان ها و استان ها همه حامیان آقاي 
حامیان  اصلاح طلبان  همه  و  اصلاحات  جنس  از  رییس جمهور 
دو  این  تفکیک  گفت  مي توان  بنابراین  هستند.  رییس جمهور 
قایل شدن میان حامیان دولت و اصلاح طلبان  تمایز  و  موضوع 
تفکیک غیرواقعي و یک فرضیه به شمار مي آید.« وی افزود:»حزب 
فعالیتش  ابتداي  از همان  لحاظ تشکیلاتي  به  توسعه  و  اعتدال 
آنها  ارزیابي نمي شد و حالا هم اصلاح طلب نیست.  اصلاح طلب 
از همان ابتدا هم یک گروه میانه بودند که فعالیت مي کردند. اما 
به هر حال در انتخابات مجلس دهم همه اصلاح طلبان حامیان 
رییس جمهور حساب مي شوند و با هم خواهند بود و اعتدال توسعه 

هم از این موضوع جدا نمي شود.«

عملیات اجرایی حفاری تونل انتقال آب از ســد 
شــهیدان امیر تیموری به شــهر کرمان با حضور 
استاندار کرمان، معاون وزیر نیرو، مدیر عامل شرکت 
آب و فاضلاب کشور و مسوولین استان آغاز گردید. 
به گزارش ایسنا، هادی یعقوب مهندس مشاور این 
پروژه در حاشیه بازدید خبرنگاران از کارگاه ساخت 
ســگمنت)قطعات داخلی تونل انتقال آب( با بیان 

اینکه تونل خط انتقال آب از سد صفارود به کرمان 
به طول 38 کیلومتر و قطر 4/65 متر است تصریح 
کرد: این کارگاه از 5 تا 6 ماه قبل از شــروع پروژه 
عملیات حفاری و به منظور تامین خوراك این تونل 

آغاز بکار کرد.
وی بــا بیــان اینکــه روزانه 96 قطعــه داخلی 
)ســگمنت( برای حفاری این تونل مورد نیاز است 

تصریــح کرد:  این کارگاه در 2 شــیفت هم اکنون 
مشغول به کار است که هر شیفت توانایی تولید 48 
سگمنت را دارد ضمن آنکه این قطعات دارای عرض 
1/3 متر، ضخامت 32 ســانتی متر و 500 کیلوگرم 

وزن دارند.
به گزارش ایسنا، این تونل 38 کیلومتری بخشی 
از مســیر انتقال آب از سد شهیدان امیر تیموری یا 
صفارود به کرمان خواهد بود و با احداث آن  مشکل 
آب شرب مناطق شمالی استان کرمان در درازمدت 
حل خواهد شد. این تونل که سه متر و 90 سانتی متر 
قطر خواهد داشت؛ قادر است هر ثانیه 21 هزار لیتر 

آب را به مناطق شــمالی استان کرمان منتقل کند. 
برای احداث این تونل  اعتباری 610 میلیارد تومانی 
پیش بینی شــده  که یک ســوم بودجه کل طرح  
انتقال آب از ســد صفارود به کرمان است. حفر این 
تونل از دو نقطه مقابل هم در شهرهای گلزار و رابر 
آغاز می شــود و  این دو تونل 19 کیلومتری پس از 

40 ماه به هم می پیوندند.
برای احداث ســریع تر این تونل یک دســتگاه 
تی بی ام که کار حفاری، بتن ریزی و نصب رینگ را با 
هم و به صورت خودکار انجام می دهد با حدود شش 
میلیارد تومان هزینه خریداری شــده است. یکی از 

محورهــای هفده گانه طرح همیــاران آب که برای 
مقابله با تبعات خشکســالی در کرمان اجرایی شده 

انتقال آب به مناطق کم آب استان کرمان است.

::::::::::::::::::::: | خوبه بدونيد | :::::::::::::::::::::

:::: |سياست| :::: آغاز حفاری بزرگترین تونل انتقال آب خاورميانه در استان کرمان؛

روز تاریخی استان کرمان

اســتاندار کرمان خطاب به فعالان و گروه های 
سیاســی گفت: انتظار داریم فعــالان و گروه های 
سیاســی در استان به جای تهمت زدن و دعواهای 
سیاســی، با یکدیگر رفاقت کنند و قاضی، داور و 

مجری انتخابات را قبول داشته باشند.
علیرضــا رزم حســینی« 25 آذرمــاه در آغاز 
عملیــات حفــاری بزرگتریــن تونــل انتقال آب 
خاورمیانه دراستان کرمان با بیان اینکه امروز روز 
تاریخی برای استان کرمان و همچنین استان های 
همجوار اســت تصریح کرد: قرار اســت کشــور، 
اســتان های مجاور و به ویژه استان کرمان، از آبی 
که از طریق این تونل انتقال داده می شــود نهایت 

استفاده را کنند.
وی با بیــان اینکه یکــی از دغدغه های دکتر 
روحانی، مسئله انتقال آب به استان کرمان بود که 
با حمایت های ایشان و دکتر جهانگیری، عملیات 
آن اجرایی شــد تصریح کرد: در این پروژه حدود 
2000 نفــر به صورت مســتقیم مشــغول به کار 
می شــوند که هم اکنون 300 نفر در این پروژه در 

حال انجام کار هستند.
رزم حســینی با بیان اینکــه یکی از برنامه های 
مهم اســتان در دولت تدبیر و امید، بهبود فضای 
کســب و کار بود، اظهار کرد: خوشــبختانه امروز 
فضای کسب و کار در استان کرمان با همدلی همه 
مســوولین اتفاق افتاده است به طوری که از حیث 
فضای کسب و کار، استان کرمان از رتبه بیست و 
هفتم به رتبه سوم کشوری ارتقا پیدا کرده است. 

وی بــا بیان اینکه اتفاقات خــوب رخ داده در 
اســتان قطعا در فضای درگیرهای سیاسی نبوده 
است تصریح کرد: 72 هزار میلیارد تومان موافقت 
نامه ســرمایه گذاری در اســتان کرمــان به امضا 
رسیده است ضمن آنکه در حوزه میراث فرهنگی 

و گردشــگری نیز اقدامات خوبی در این دولت در 
استان کرمان انجام شده است که نمونه بارز آن را 
می تــوان به مرمت و بازســازی بازار بزرگ و بافت 

تاریخی شهر کرمان اشــاره کرد. استاندار کرمان 
ادامه داد: عملیات بازسازی بزرگترین خانه خشتی 
جهان نیز از مهرماه ســال جاری آغاز شده است و 
به دنبال آن هســتیم تا بتوانیم این خانه خشــتی 

را به عنوان بهترین اقامتگاه کشور معرفی کنیم.
رزم حسینی با اشاره به بافت 30 هزار مترمربع 
فرش برای عتبات عالیات در شهرســتان راور نیز 
گفت: باید شهر کرمان را بسازیم زیرا که این شهر 

دارای عقــب افتادگی های طولانی اســت. ضمن 
آنکه قرار اســت در برنامه ششــم توسعه، کرمان 
به عنوان مکران بزرگ منطقه معرفی شــود. عالی 

ترین مقام اجرایی دولت در اســتان کرمان با بیان 
اینکــه در کشــورهای در حال توســعه، کارها به 
صورت شــبانه روزی انجام می شود، اظهار کرد: ما 
معتقدیم باید در استان کرمان کارها را شبانه روزی 
و 3 شــیفتی انجــام دهیم تا بتوانیم بخشــی از 

عقب ماندگی این استان را جبران کنیم.
وی با اشــاره به طرح شناسایی هزار کارآفرین 

در اســتان کرمان نیز گفت: در ســال جاری 274 
میلیارد تومان تســهیلات برای خوداشــتغالی در 
اســتان در نظر گرفته ایم کــه جوانان می توانند با 

ارائه طرح های نوین، از این تسهیلات با بازپرداخت 
8 ساله و سود بسیار کم استفاده کنند. رزم حسینی 
با تاکید بر اینکه دولت متصدی ایجاد شغل نیست 
بلکه زمینه و زیرســاخت ها را فراهم خواهد کرد، 
تصریح کرد: با توجه به عبور خط  انتقال گاز صلح 
از استان کرمان، ساخت مجتمع پتروشیمی کرمان 
یکی دیگر از مزیت های اســتان کرمان اســت که 

دربرنامه ششــم توسعه به این موضوع نگاه ویژه ای 
شده است که می  تواند یک زمینه خوب برای ایجاد 

اشتغال و توسعه در استان شود.
اســتاندار کرمان در ادامه با اشــاره به اجرای 
طرح مبارزه با زمین خواری در اســتان کرمان نیز 
گفت: اجرای طرح مبارزه با زمین خواری و حاشیه 
نشینی علی رغم مخالفت ها و حاشیه سازی افرادی 
در کرمــان، یکی از اقدام جســورانه ای بود که تا 
ریشه کنی این معضل نیز کار را ادامه خواهیم داد.

وی در ادامه با اشاره به نزدیکی انتخابات مجلس 
شورای اسلامی و خبرگان رهبری، خطاب به فعالان 
و گروه های سیاســی گفت: انتظار داریم فعالان و 
گروه های سیاسی در استان به جای تهمت زدن و 
دعواهای سیاسی، با یکدیگر رفاقت کنند و قاضی، 
داور و مجری انتخابات را قبول داشــته باشند. رزم 
حسینی با اشاره به اینکه قطعا مردم، افراد اصلحی 
را برای مجلس انتخاب خواهند کرد اظهار کرد: رای 
مردم در سرنوشت مملکت بسیار تاثیرگذار خواهد 
بود و ما نیز در دولت به دنبال افزایش نرخ مشارکت 

حداکثری مردم در انتخابات جاری هستیم.
استاندار کرمان در پایان با اشاره به اینکه دولت 
تدبیــر و امید یک دولت خردگرا و قانون گراســت 
خاطر نشــان کرد: هدف این دولت، توسعه گرایی 
است، زیرا معتقدیم توسعه جامعه و کشور موجب 

توانمندسازی مردم خواهد شد نه توزیع پول.

توصيه استاندار کرمان به گروه های سياسی:

رفاقت ؛ به جای تهمت و دعوا

و  فعالان  داریم  انتظار 
گروه های سياسی در استان 
و  زدن  تهمت  جای  به 
دعواهای سياسی، با یکدیگر 
داور  قاضی،  و  کنند  رفاقت 
قبول  را  انتخابات  مجری  و 

داشته باشند.
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فرمانــدار کرمان با تاکید بر لزوم پرهیــز از تخریب رقبا، گفت: 
کاندیداهــا در رونــد رقابت انتخاباتی تنها به بیــان توانمندی ها و 
برنامه های خــود بپردازند. به گزارش مهر، محمدعلی توحیدی در 
شــورای فرهنگ عمومی شهرســتان کرمان با اشاره به پیش روی 
بودن دو انتخابات مجلس شورای اسلامی و مجلس خبرگان گفت: 
بعد از پیروزی انقلاب اسلامی مردم ایران با حضور گسترده در 30 
دوره انتخابات در تعیین سرنوشــت کشور مشارکت کرده اند. وی با 
تاکید بر لزوم آماده سازی بستر مناسب برای حضور حداکثری مردم 
در انتخابــات اظهار کرد: نهادهای فرهنگی و اجتماعی باید در این 
خصوص اقدامات لازم را انجام دهند. توحیدی با اشاره به آغاز روند 

اجــرای انتخابات مجلس خبرگان از 20 آذر ماه افزود: کاندیداهای 
مجلس خبرگان رهبری برای ثبت نام از 26 آذر ماه به مدت هفت 
روز می تواننــد بــه فرمانداری مرکز انتخابیه خود یا وزرات کشــور 
مراجعه کننــد. وی همچنین از آغاز روند اجرایی انتخابات مجلس 
شورای اسلامی از 28 آذرماه خبر داد و اظهار کرد: کاندیداها باید با 
رعایت اخلاق انتخاباتی به رقابت با یکدیگر بپردازند. فرماندار کرمان 
بــا تاکید بــر لزوم پرهیز از تخریب رقبا، افــزود: کاندیداها در روند 
رقابت انتخاباتی تنها به بیان توانمندی ها و برنامه های خود بپردازند.
وی از برخــورد قانونی با جرایم انتخاباتی خبر داد و اظهار کرد: 
نصب پوستر و عکس کاندیداها باید تنها در مکان های تعیین شده 

صورت گیرد. توحیدی به برگزاری انتخابات در آســتانه عید نوروز 
اشــاره کرد و افزود: ســتادهای تبلیغاتی باید حفظ نظافت شهر را 
مدنظر قرار دهند. رییس شورای فرهنگ عمومی شهرستان کرمان 
نیز خواستار تشکیل کمیته رسانه ای فرهنگ سازی در انتخابات شد.
حجت الاســلام مهدی عرب پور با اشاره به برگزاری دو انتخابات 
مهم در اســفندماه جــاری، اظهار کرد: مراحل ثبــت نام انتخابات 

مجلس شورای اسلامی و مجلس خبرگان آغاز شده است.
وی بر لزوم برگزاری انتخاباتی سالم و پرنشاط تاکید کرد و افزود: 

باید زمینه حضور حداکثری مردم در انتخابات فراهم شود.
عرب پور به توطئه های دشــمنان در آســتانه برگزاری انتخابات 

اشاره و تصریح کرد: رسانه های بیگانه سعی در کم رنگ کردن حضور 
مردم در انتخابات دارند. رییس شــورای فرهنگ عمومی شهرستان 
کرمان بر لزوم رعایت اخلاق انتخاباتی تاکید کرد و گفت: قانون باید 
مبنای رفتار کاندیداها و نحوه تبلیغات آن ها باشد. امام جمعه موقت 
کرمــان ادامه داد: کاندیداها باید از تخریب رقبا پرهیز کرده و تنها 
به بیان برنامه های خود بپردازند. عرب پور با اشاره به لزوم استفاده 
از ظرفیت رســانه ها در زمینه فرهنگ ســازی، اظهار کرد: پیشنهاد 

می شود کمیته رسانه ای فرهنگ سازی در انتخابات تشکیل شود.
وی تاکیــد کــرد: در این ایام باید کاملا هوشــیار بوده و مراقب 

دسیسه های دشمنان باشیم.

فرماندار کرمان:

کاندیداها از تخریب رقبا پرهیز کنند

در آستانه شــروع ثبت نام انتخابات، آخرین رایزنی ها برای 
ثبت نام نامزدها در حال انجام شــدن اســت. با این حال هفته 
آینــده هفته پرخبری برای ایران خواهد بود. بســیاری بزرگان 
هنــوز در تردید تصمیم قرار دارند و رایزنی ها فشــرده تر از هر 

زمانی پیگیری می شود.
بــه گــزارش خبرنــگار ایلنا، نیمــه اول لیســت خبرگان 
اصلاح طلبان تکمیل شــد. قطعی شــدن حضور یادگار امام در 
انتخابات مجلس خبرگان موجب شــد بسیاری از روحانیون و 
بزرگانی که به حاشــیه سیاست رفته بودند برای حضور دوباره 
در این عرصه اعلام حضور کنند؛ چه آیت الله موسوی بجنوردی 
که بلافاصله بعد از سید حسن خمینی برای حضور در انتخابات 
اعلام نامزدی کرد و چه حجت الاسلام عماد که زمزمه حضورش 
در خراســان جنوبی شنیده می شود و چه آیت الله محقق داماد 
کــه تقاضاها برای حضور او در انتخابات یــزد افزایش یافته و 
چه عباســعلی روحانی که نعلین ســفر به اصفهان را دوباره به 

پا کرده است.
اما حکایت انتخابات تهران، جدا از حکایت  شــهرهای دیگر 
اســت. در تهران، پیش از این آیت الله هاشمی رفسنجانی گفته 
بود که حضور خواهم داشــت و حســن روحانی نیز بعید است 

نامزد انتخابات نشود.
جز این چهار نفر، هاشــمی و روحانی و خمینی و موســوی 
بجنوردی، برخی شــنیده ها حاکی است که سیدمحمود علوی 
نیز وارد عرصه انتخابات خبرگان خواهد شد و بعید نیست علی 
یونسی، وزیر پیشین اطلاعات برای خبرگان نام نویسی کند و در 

نهایت حجت الاســلام مجید انصاری که در سال های دور عضو 
مجلس خبرگان بوده اســت، بعید نیست یک بار دیگر شانس 

خود را برای ورود به این مجلس آزمایش کند.
در کنار این هشــت نفر اما باید هشت نام دیگر قرار بگیرند 
تا جدول اصلاح طلبان و اعتدالگرایان کامل شــود. با این حال 
مشــخص نیست که اصلاح طلبان برای تکمیل اسامی به سراغ 
برخــی چهره های میانه رو اصولگرا همچون امامی کاشــانی و 
اکرمی بروند یا چهره های جوان را به ترکیب خود اضافه کنند.

در آستانه شــروع ثبت نام انتخابات، آخرین رایزنی ها برای 
ثبت نام نامزدها در حال انجام شــدن اســت. با این حال هفته 
آینــده هفته پرخبری برای ایران خواهد بود. بســیاری بزرگان 
هنــوز در تردید تصمیم قرار دارند و رایزنی ها فشــرده تر از هر 

زمانی پیگیری می شود.

رئیس ســتاد پیگیری اجرای برجام پیش بینی کرد پس 
از تصویب قطعنامه 1+5 در شــورای حکام، لغو عملی تحریم 

ها از سه هفته آینده آغاز شود.
سید عباس عراقچی روز سه شنبه در گفت و گویی افزود: 
جلسه شــورای حکام در حال حاضر در جریان است و آمانو 
گزارش خود را ارایه و سعی کرد یک گزارش فنی، حرفه ای 

و بی طرفانه ارایه دهد. 
وی ادامه داد: با جمع بندی ارایه شده هر خواننده منصفی 
قضاوت می کند که این گزارش تایید برنامه صلح آمیز هسته 
ای ایران است و همچنین تایید می کند که هیچ انحرافی در 
برنامه هسسته ای ایران وجود ندارد لذا باطل کننده اتهامات 

گذشته نسبت به ایران است.
رئیس ستاد پیگیری اجرای برجام در وزارت امور خارجه 
ادامــه داد: البته آمانو ارزیابی مختصری نیز کرده اســت که 
برخی فعالیت ها و مطالعات قبل از ســال 2003 بوده که از 
حد مطالعه فراتر نرفته اســت. ما این را قبول نداریم و دلایل 
و مــدارك خود را متعاقبا به شــورای حــکام و آژانس ارایه 

خواهیم کرد.
وی افزود: در نشســت شــورای حکام کــه هم اکنون در 
جریان اســت، آلمان به نمایندگی از 1+5 قطعنامه را معرفی 
کرده اســت و 37 کشــور ثبت نام کردند که صحبت کنند و 
بیانیــه خود را ارایه دهند و در آخر نیــز نماینده جمهوری 
اسلامی بیانیه خود را قرائت خواهد کرد و احیانا اگر مواردی 

در صحبت دیگران باشــد، پاسخ می دهد. وی ادامه داد: در 
مورد اراك نیز همانطور که می دانید ســند رسمی مربوط به 
مدرن سازی راکتور اراك توسط هشت وزیر امورخارجه امضا 
شــده و مراحل مقدماتی و ادارای آن تا حدود زیادی انجام 
شــده و مابقی نیز در حال انجام است ولی به لحاظ عملیاتی 
هیچ کاری صورت نگرفته تا این قطعنامه تصویب شود و بعد 

از تصویب قطنامه مراحل عملیاتی آغاز می شود.
رئیس ســتاد پیگیری اجرای برجام در پاســخ به سوالی 
مبنی بر اینکه در بند چهار گزارش قطعنامه آمده اســت که 
شــورای حکام و شورای امنیت ســازمان ملل باید از طریق 
آژانــس گزارش هایی را از روند اجــرا دریافت کنند آیا این 
راه نفوذی را باز نمی کند؟ گفت: اصلا جای نگرانی نیســت، 
قطعنامــه جدید همه قطعنامه های گذشــته را باطل و یک 

فصــل جدیدی را در روابط ایران و آژانس ایجاد می کند.
عراقچی افزود: در 12 قطعنامه ای که امروز لغو می شود 
همه نگاهشــان به گذشــته و پی .ام .دی بود ولی قطعنامه 
جدید نگاهش به آینده و اجرای برجام اســت که عنوان آن 
نیز اجرای برجام و راســتی آزمایــی برجام در پرتو قطعنامه 

جدید شورای امنیت است.
وی ادامه داد: از الان به بعد طبق قطعنامه جدید مدیرکل 
آژانس بیــن المللی انرژی اتمی هیچ وظیفه ای نســبت به 
گذشــته ندارد و تنها وظیفه دارد تا نسبت به آینده و نسبت 

به اجرای برجام نظارت کند و گزارش دهد.

عراقچی خبر داد:تغییر شرایط خبرگان با ورود یادگار امام

اجرای عملی لغو تحریم ها از سه هفته آینده

آینده ما - یاسر سیستانی تژاد: کارگران مشغول کارند، اما 
ماه هاست که حقوقی دریافت نکرده اند.سخت است کارکردن بدون 
مواجب و دشــوار است دیدن اشک های کارگری که فرزندش بیمار 
باشد و در عین زحمت کشی دستش خالی باشد و از پس هزینه های 
درمــان او برنیاید.کارگری که دیگــر حتی نانوایی محل هم حاضر 
نیســت به او نان قرضی  بدهد  چرا که میزان بدهی اش بالا رفته 

است و از مرز 35 هزار تومان هم گذشته است! 
چندی اســت که از نارضایتی معدن چشمه پودنه به خاطر عدم 
دریافت حقوق چندین ماهه خبرهایی به گوش می رسد. که به گفته 
بخشدار طغرل الجرد یکی از دغدغه های امروز مسوولان شهرستان 

است.
آینده ما برای اینکه یک طرفه به قاضی نرفته باشد تلاش نموده 
است تا یک گزارش نسبتاجامع از این موضوع تهیه نماید. به همین 
منظور با نماینده کارگران، بخشدار طغرل الجرد، یک فعال کارگری 
و در نهایت با مدیر عامل معدن چشــمه پودنه گفت و گو کرده است. 

گلستانی نماینده کارگران چشمه پودنه از عدم پرداخت حقوق شان 
خبر می دهد و می گوید: »272 نفر در چشمه پودنه کار می کنند اما 
از تیر ماه امســال حقوقی دریافــت نکرده اند . حقوق چهارماهه اول 
امســال را با جروبحث گرفتیم.« گلســتانی با اشاره به اینکه هنوز 
سنوات سال 93 را هم طلبکار هستیم گفت: »با بخشدار، فرماندار و 
معاون امنیتی سیاسی فرماندار هم دیدار داشته ایم و همه در جریان 

مشکلات کارگران چشمه پودنه هستند.« 
بیژن جعفری، فعــال کارگری، در خصوص وقایع پیش آمده در 
گفــت و گو با آینده ما گفت: مدیرعامل می گوید که مشــکل رکود 
داریم. کارگران چشــمه پودنه به صورت قــرارداد 29 روزه با معدن 
کار می کنند. رکود هم مشکل مدیران معدن است و ربطی به کارگر 
ندارد.این فعال کارگری ضمن مقایسه معدن چشمه پودنه با معادن 
همجوار مانند هشــونی می گوید: »راندمان تولید نسبت به معادن 
همجوار دو برابر اســت. چشــمه پودنه موقعیت عالی دارد و هزینه 
برق هم نــدارد و هزینه هایی به مراتب کمتر از دیگر معادن دارد.« 

جعفری با انتقاد از بی تدبیری های صورت گرفته در بخش خصوصی 
می افزاید: »معادن دولتی منطقه، صندوقی دارند که در مواقع بحران 
از موجودی آن اســتفاده می کنند؛ اما شــرکت های خصوصی یک 

چنین تدبیری را نیندیشیده اند.«
عباس فتاحی، بخشدار طغرالجرد، نیز با تشریح این که وضعیت 
زغال در چشــمه پودنه خوب است و کیفیت زغال هم در این معدن 
از معدن همجوار خیلی بهتر است می گوید: »معدن چشمه پودنه با 
کیفیت ترین معدن در منطقه اســت، اما مسوولان معدن گفتند که 
در حال ضرر دادن هســتیم. ما هم کارشــناس آوردیم و نرم تعیین 
کردند.« بخشدار طغرالجرد در خصوص پیگیری مطالبات کارگران 
اظهار می دارد: »قصد داریم که با اســتاندار تشــکیل جلسه بدهیم. 
تاکنون هم در شهرســتان جلسات زیادی گذاشته ایم اما نتیجه ای 
در برنداشته اســت. می خواهیم از بازرسی کمک بگیریم. بنده هم 
به عنوان بخشــدار تلاش خودم را کرده ام.« اما در ســوی دیگر این 
ماجرا مدیرعامل معدن چشــمه پودنه اســت. پــس از تماس های 

مکرر توانســتیم با ایشان گفت وگو کنیم. کریمدادی ضمن انتقاد از 
رسانه ای شدن این موضوع می گوید: »عقب افتادن حقوق کارگران 
به دلیل مشکل مالی بوده است که در هر شرکتی ممکن است این 
اتفاق بیفتد.« وی مقایسه بین معدن چشمه پودنه و معدن همجوار 
را نادرســت می داند و می گویــد: »این که می گویند کیفیت معدن 
چشــمه پودنه بالاتر است، درست نیست. بلکه زغال چشمه پودنه 
هم کیفیت پایین تری دارد و هم هزینه هایش بیشتر از دیگر معادن 
است. برخی کارگران خواسته یا ناخواسته به واسطه تحریک سایرین 
ایــن صحبت ها را می کنند و دائما چشــمه پودنه را با دیگر معادن 
مقایســه می کنند.« مدیرعامل معدن چشمه پودنه زمان پرداخت 
معوقات کارگران را نامعلوم دانست و گفت: »هر زمانی که پول به ما 
بدهند حقوق کارگران را پرداخت خواهیم کرد. ما به شــدت پیگیر 
هســتیم.« به هر حال و فارغ از همه اظهارنظرهای متفاوتی که از 
ســوی آگاهان به این موضوع صــورت می گیرد یک واقعیت تلخ را 
نمی توان انکار کرد. کارگران مشغول کارند، اما ماه هاست که حقوق 
دریافت نکرده اند و زندگی کارگری که تمام هســتی اش وابسته به 
حقوقی است که از شرکت محل کار خود می گیرد و هیچ ممّر درآمد 
دیگری هم ندارد ســخت می گذرد ما امیدواریم مسوولان استان و 
شهرســتان با عنایت ویژه ای که به این موضوع خواهند داشــت در 
اسرع وقت شاهد حل مشکلات این سربازان برومند جبهه اقتصادی 

کشورباشیم . 

واقعيت تلخی که توجه مسوولان استان را می طلبد

کارگران معدن چشمه پودنه ماه هاست که بی حقوق کار می کنند !
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تشکر از آینده ما
حضرت حجت الاسلام والمسلمین علویان مدیر مسول 

نشریه آینده ما 
اینجانب مصطفی گرگانی عضو شورای اسلامی روستای 
حسین آباد آخوند  بدینوسیله از حضرت عالی به خاطر 
راه  آسفالت  ساله   پیگیری مجدانه حل مشکل چندین 
مواصلاتی این  روستا به شهر زرند« حسب وظیفه  تشکر  
نموده و همچنین از فرماندار محترم شهرستان نیز به دلیل 
قرار دادن این مشکل در دستور کار فرمانداری کمال تشکر 
را دارم   امیدوارم این بزرگواران با رایزنی با مقامات استان  به 
وعده خودشان عمل کنند و طبق اظهارات جناب فرماندار 

سال آینده شاهد آسفالت این مسیر باشیم
امیدوارم  همیشه در جهت رفع مشکلات مردم کوشا 

و موفق باشید

مسوولین به دانشگاه های زرند 
اهمیت بدهند

913......3542: از مسوولین شهر زرند تقاضا دارم به 
با پزشکي اهمیت بدهند  دانشگاه ها و رشته هاي مرتبط 
چون با دانشجو شدن بچه هاي زرندي در شهرهاي اطراف 
امکانات  مي شود.  خارج  شهر  از  سرمایه  کرمان  خصوصا 
بسیار کم تفریحي زرند نسبت به کرمان باعث مي شود تا 
دیگر به زرند برنگردند و حتي خانواده هاي آنها نیز مهاجرت 
مي کنند که این خود فاجعه است براي شهري که به گفته 
جامع التواریخ روزي حدود دویست هزار نفر جمعیت داشته 

واقعا تاسف برانگیز است .

لطفا با کیفیت بیشتری آسفالت کنید
913.....43078: چندي پیش تعدادي ازکوچه هاي 
ضمن  شدند  آسفالت  و  لکه گیري  شهرداري  شهرتوسط 
تشکر. کاش آسفالت با کیفیتي استفاده مي شدکه لااقل 
چند سال دوام بیاورد هنوز مدتي نگذشته شن آسفالت 

توی کوچه پخش شده است.

برایم دعا کنید
937.....7392: سلام خدمت مردم عزیز و مسوولین 
سختي هاي  و  مشکلات  ما.   تمام  آینده  نشریه  دلسوز 
زندگیمان را عزیزان آینده ما در چند  ماه گذشته به چاپ 
رساندند اما دریغ ازکمکي و همدردي... برایم دعا کنید 
برسم به حرم آقام. یعني امکان داره؟ دیگه آرزوم این شده 
که بروم مشهد الرضا علیه السلام  و پدر و مادر مریضم را 

ببرم براي شفا.
جوابیه

مدیرمسوول محترم نشریه آینده ما
در پاسخ به پیام مردمی آقای گلستانی در نشریه 571 
که گفتند لااقل هوای بیماران را داشته باشید، باید عرض 
کنم که با توجه به بزرگ شدن فضای داروخانه شبانه روزی 
و با توجه به اضافه کردن پرسنل داروخانه که هر دوی این 
امکانات جهت رفاه حال همشهریان بوده و هزینه زیادی 
را هم برای ما به همراه داشته است. مراجعه کنندگان ما 
به دو دسته تقسیم می شوند افرادی که داروی دستی و 
وسایل بهداشتی می خواهند این افراد را تعدادی از پرسنل 
در کوتاه ترین زمان پاسخ می دهند که کمتر از پنج دقیقه 
زمان  نسخه پیچی  که  دارند  نسخه  هم  افرادی  می باشد. 
خلوت  ساعت  در  هم  آن  که  دارد  همراه  به  را  بیشتری 
10 دقیقه و در ساعات شلوغ کمتر از 20 دقیقه می باشد. 
بیماران را  اوج شلوغی در حدود 15 دقیقه  حتی ما در 
راه انداخته ایم اما تکیه کلام مردم زرند عدد یک ساعت 
بدهیم چه  تحویل  را  نسخه  دقیقه  ده  ما  زیرا چه  است 
15 یا 20 دقیقه در هر صورت می گویند ما یک ساعت 
ایستاده ایم. در رابطه با تاسیس داروخانه شبانه روزی نیز 
باید به عرض برسانم تاسیس داروخانه شبانه روزی با توجه 
به هزینه های زیادی که دارد طبق بخشنامه های وزارت 
بهداشت بر اساس جمعیت انجام می شود و جمعیت زرند 
تنها برای یک داروخانه شبانه روزی گنجایش تاسیس دارد.

با تشکر  
دکتر منصور یگانه پور موسس داروخانه شبانه روزی

:::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::::
زرند 33421181  کرمان: 32254033

پيامک 10009121536821

مدیرکل حمل و نقل و پایانه های استان کرمان 
گفت: طی یک سال اخیر 17 میلیون تن کالا از مبدا 
استان کرمان جابه جا شده است.  مسعود جمیلی 
در نشست خبری به مناسبت هفته حمل و نقل و 
راهداری اظهارداشت: اهمیت حمل و نقل در کرمان 
علاوه بر حجم بالایی از جابجایی کالاهای تولیدی 
مربوط به موقعیت استان به لحاظ شاهراه شمال و 

جنوب کشور و ارتباط با بنادر جنوبی است. وی 
افزود: شبکه ریلی استان کرمان چندان گسترده 
نیست و بار این مساله بر دوش حمل و نقل جاده ای 
و  بین شهرها  زیاد  فاصله  اقلیم خشک،  می افتد، 
عبوری بودن استان کرمان ایجاب می کند تا شبکه 
راه های مناسبی داشته باشیم. جمیلی ادامه داد: 
طی یک سال اخیر در حوزه حمل و نقل باری، 17 

میلیون تن کالا از مبدا استان کرمان جابه جا شده 
که در قالب 955 هزار سفر صورت گرفته است.

بار   نقل  و  میزان حمل  اینکه  به  اشاره  با  وی 
استان کرمان طی یک سال اخیر نسبت به سال 
قبل 13 درصد کاهش داشته است، گفت: 30 درصد 
کالاهای حمل شده معدنی، 29 درصد صنعتی، 21 
درصد کشاورزی و 18 درصد مواد نفتی بوده است.
جابه جا  کالاهای  حجم  بیشترین  جمیلی 
شده طی یک سال گذشته کرمان را سنگ آهن، 
کنسانتره، سیمان، گندله، بنزین و نفت گاز عنوان 
مقصد  به  بارها  بیشترین  اظهارداشت:  و  کرد 
بلوچستان،  و  سیستان  خوزستان،  هرمزگان، 

اصفهان و فارس ارسال شده است. وی تصریح کرد: 
شهرستان های سیرجان با 35 درصد، کرمان با 30 
درصد، زرند با 10 درصد، رفسنجان با پنج درصد 
و جیرفت با سه درصد به ترتیب بیشترین کالاهای 
تولیدی استان را داشته اند. مدیرکل حمل و نقل 
و پایانه های استان کرمان گفت: در استان کرمان 
274 شرکت و موسسه حمل و نقل وجود دارد که 
105 مورد آن در حوزه جنوب استان کرمان است.

استان  سنگین  ناوگان  عمر  متوسط  جمیلی 
کرمان را 13 سال عنوان کرد و افزود: طی یک سال 
اخیر در حوزه حمل و نقل مسافری در استان کرمان 
5 میلیون و 400 هزار نفر توسط ناوگان عمومی 

جاده ای استان جابجا شدند که نسبت به سال قبل 
آن 13/5 درصد کاهش داریم.

مدیرکل پایانه های استان کرمان عنوان کرد

کاهش 13 درصدی میزان حمل بار استان

مدیرکل دامپزشــکی شــمال اســتان کرمان گفــت: به منظور 
جلوگیری از تقلب و عرضه غیربهداشــتی گوشت طیور، محصولات 
فاقد بسته بندی و تاریخ انقضا در استان جمع آوری و حذف می شود.

حســین رشیدی اظهار کرد: به منظور ساماندهی توزیع و عرضه 
گوشــت بوقلمون، بلدرچین و کبک پرورشــی و تخم پرندگان این 

محصولات باید تنها به صورت بسته بندی مجاز عرضه شود.
وی افــزود: ایــن پرندگان باید در کشــتارگاه های طیور زیر نظر 
بازرسان دامپزشکی کشتار شده و سپس در مراکز مجاز بسته بندی و 
به بازار عرضه شود. رشیدی اضافه کرد: این طرح به منظور جلوگیری 
از تقلــب و عرضه غیربهداشــتی این فرآورده ها لازم الاجرا اســت و 
محصولات فاقد بسته بندی و تاریخ انقضا جمع آوری و حذف می شود.

وی تصریح کرد: شــترمرغ نیز باید در کشتارگاه های دام و تحت 
نظارت ناظران بهداشتی دامپزشکی کشتار شود و پس از ممهور شدن 
به مهر نظارتی این اداره در قصابی ها و سایر مراکز عرضه فرآورده های 

خــام دامــی قابــل 
عرضــه خواهــد بود. 
مدیرکل دامپزشــکی 
شــمال استان کرمان 
کــرد:  خاطرنشــان 
تخــم بلدرچین پس 
در  بســته بندی  از 
دارای  کارگاه هــای 
مجــوز فعالیــت بــا 
لیبل گذاری مناســب 

شامل تاریخ تولید و انقضا وارد بازار مصرف می شود. رشیدی با اشاره 
به لزوم همکاری مردم در این زمینه گفت: از شهروندان می خواهیم 
مواد پروتئینی مورد نیاز خود را از مراکز مجاز تهیه کرده و در هنگام 

خرید به بسته بندی مناسب، تاریخ تولید و انقضا توجه کنند.

به منظور ســهولت، شفافیت و ســرعت بخشیدن به انتخاب 
پیمانکاران طرح هاي نیرورساني، سامانه جامع پیمانکاران توسط 
دفتر کنترل برنامه و پروژه شرکت توزیع نیروي برق شمال استان 

کرمان راه اندازي شد.
داوود امانــدادي، مدیر دفتر کنترل برنامه و پروژه در خصوص 
راه اندازي این ســامانه گفت: طرح هاي نیرورساني که بایستي با 
هزینه متقاضي انجام شود،  از طریق این سامانه به مناقصه گذاشته 
مي شود و پیمانکاران واجد صلاحیت از طریق این سامانه انتخاب 

مي شوند.
وی افزود: طرح هاي نیرورساني پس از درخواست متقاضي، با 
مشــخصات کامل، توسط مسوولین طرح و نظارت مدیریت هاي 
توزیع برق شهرســتان ها در ســامانه مذکور ثبــت و پس از آن 
تمامي پیمانــکاران واجد صلاحیت به مدت یک هفته مي توانند 

وارد سامانه شده و رقم پیشنهادي خود را براي انجام پروژه فوق 
اعلام نمایند.

امانــدادی تصریح کرد: با اتمام مدت یک هفته اي، سیســتم 
جامع براي پیمانکاران غیرفعال و پس از آن متقاضي تا یک هفته  
مهلت دارد اطلاعات ثبت شــده توســط پیمانکاران را بررسي و 
پیمانکار مورد نظر خود را انتخاب و طي فرم مربوطه به همکاران 

شرکت توزیع نیروي برق شمال استان کرمان اعلام نماید.
مدیر دفتر کنترل برنامه و پروژه گفت: راه اندازي سامانه جامع 
پیمانکاران به گونه اي اســت که متقاضیان مي توانند به راحتي و 
حداکثــر در 15 روز کاري )پس از تکمیل مدارك و مســتندات 
خــود( پیمانکار مورد نظر خود را انتخــاب نمایند و علاوه بر آن 
با توجه به محرمانــه بودن اطلاعات و قیمت ها،  احتمال هرگونه 

تباني و ارایه قیمت هاي نامناسب و غیر عادله سلب خواهد شد.

جلوگیری از عرضه گوشت طیور فاقد بسته بندی 
در بازار کرمان

راه اندازي سامانه جامع پیمانکاران در شرکت توزیع 
نیروي برق شمال استان کرمان

دست  به  که  اطلاعاتی  اساس  بر  الان  تا 
آمده سودی در کار نبوده است. به ما گفتند 
که درآمدی از سال گذشته عاید نشده است. 
من فکر می کنم که آقایان دستگاه های نظارتی 
کنند.  رصد  را  موضوع  این  بیشتر  حتما  باید 
تلاش کنند که فعالیت این نمایشگاه ها بیشتر 
شود. راجع به سودآوری باید از مجموعه اداره 
بازرگانی سوال کرد به خاطر اینکه به هر حال 
آنها اطلاعات و فعالیت این نمایشگاه ها را به 

خوبی می دانند.
از  دنیا  جای  همه  در  بازنشستگان  ما-  آینده 
از یک جهت جزو  برخوردارند.  والایی  قرب  و  ارج 
سالمندان و بزرگ ترهای جامعه به شمار می آیند و 
از سویی دیگر پس از یک عمر خدمت مؤثر توانسته 
اند سازمان، حوزه، اداره، شرکت، کارخانه و... متبوع 
خود را به نقطه ای برسانند که نسل بعدی فضایی 
برای کار و پیشرفت داشته باشند. از همین روست که 
نگاه ویژه به بازنشستگان الزامی به نظر می رسد. اما 
در این میان، بازنشستگان مس حکایتی دیگر دارند. 

حکایتی متفاوت!
کسانی که امروز ردای بازنشستگی مس را بر تن 
دارند، در حقیقت پیشکسوت این صنعت محسوب 
می شوند. این ها کسانی هستند که صنعت مس را 
پایه ریزی کردند. در زمان جنگ تحمیلی، گسترشش 
دادند و به اینجایی رساندند که می بینیم. پس بیراه 
نیست که کانون بازنشستگان مس این بازنشستگان 
یا بهتر بگویم پیشکسوتان را به دیده ای دیگر بنگرد.

با  گو  و  گفت  در  محمدی  پور  حسین  محمد 
آینده ما خط مشی، عملکرد و دیدگاه های کانون 
بازنشستگان شرکت مس را تبیین کرد که مطالعه 

آن را به شما پیشنهاد می کنیم.
خصوص  محمدی!در  پور  آقای  جناب   
مقداری  بازنشستگان  کانون  فعالیت های 

توضیح دهید.
انجمن صنفی  بازنشستگان یک  در واقع کانون 
این  می باشد.  خود  خاص  مقررات  دارای  که  است 
و  احزاب   10 ماده  کمیسیون  تایید  مورد  کانون 
فعالیت های سیاسی است. البته این اهداف در جهت 
دفاع از حقوق و مطالبات بازنشستگان و استفاده از 
بازنشستگان در طول مدت  ارزنده ای که  تجربیات 
خدمت در زمینه های مختلف شرکت مس داشتند 

می باشد. 
 آیا از نیروهای بازنشسته یا خانواده های 
صندوق  مجموعه  زیر  های  شرکت  در  آنها 

بازنشستگی استفاده می شود؟

بازنشستگان دغدغه دارند که بچه های ما سر کار 
نیستند؛ ما هم مکاتباتی انجام دادیم اسامی افرادی را 
که در آن مجموعه مشغول به کار هستند خواستیم. 
یکی دو شرکت به ما اسامی را دادند ولی مابقی را هنوز 
به ما اعلام نکردند. به همین مناسبت بازنشستگان 
و  بازنشستگان  جامعه  در  چون  هستند  نگران  ما 
خوشبختانه در نظام اسلامی قریب به اتفاق بالای 
مختلف  رشته های  در  ما  فرزندان  از  درصد   80
تحصیلات عالیه دانشگاهی دارند. خواسته و مطالبه 
ما این است که از فرزندان بازنشسته از تخصص های 
مختلفی که نیاز هست در شرکت های زیر مجموعه 
سرمایه گذاری  شرکت های  بازنشستگی  صندوق 
استفاده کنند. چون فرزندان بازنشستگان به دلیل 
احساس تعلق و دلسوزی و با توجه به تجربیاتی که از 
پدران خود می آموزند می توانند مثمر ثمرتر باشند. 
صندوق  توسط  که  هایی  نمایشگاه    
به چه منظوری  برگزار می شود  بازنشستگی 

است؟ 
می کند  اقتصادی  فعالیت  بازنشستگی  صندوق 
و از محل برگزاری نمایشگاه درآمد کسب می کند 
بازنشستگی و هزینه هایی که  به صندوق  بتواند  تا 

صندوق بازنشستگی انجام می دهد کمک کند. 
 چه قدر هزینه  صرف برپایی نمایشگاه شده 

است؟ 
من هزینه نمایشگاه را دقیقا نمی دانم. چون اسناد 
توسعه  نمایشگاه ها و شرکت  اختیار خود  مالی در 

است. 
 آیا داشتن اطلاعات در این زمینه ارتباطی 

به جایگاه حقوقی شما ندارد؟
ما چون اختیارات اجرایی نداریم فقط به عنوان 
دفاع از حقوق بازنشستگان اگر اشکال و ایرادی جایی 
مشاهده کنیم وارد عمل می شویم. جلساتی داریم و 

مشکلات را گوشزد کنیم. 
به هر حال باید ابزارهای نظارتی بیشتر کنترل 
کنند بیشتر نظارت کنند که اتفاقات خاصی نیفتد. 

نگرانی ما هم از همین جاست. 
آیا سود حاصل از نمایشگاه های برگزار   

شده به کانون بازنشستگان رسیده یا نه؟ 
در جلسات باید مشخص شود ولی علیرغم این 
مسایل تا الان بر اساس اطلاعاتی که به دست آمده 
سودی در کار نبوده است. به ما گفتند که درآمدی 
از سال گذشته عاید نشده است. من فکر می کنم 
که آقایان دستگاه های نظارتی باید حتما بیشتر این 
موضوع را رصد کنند. تلاش کنند که فعالیت این 
نمایشگاه ها بیشتر شود. راجع به سودآوری باید از 

اینکه  به خاطر  بازرگانی سوال کرد  اداره  مجموعه 
به هر حال آنها اطلاعات و فعالیت این نمایشگاه ها 
را به خوبی می دانند. من فکر می کنم اگر شما به 
آنها مراجعه کنید قطعا اطلاعات دقیق تری به شما 
خواهند داد که آیا فعالیتی داشتند یا فعالیت های آنها 

مثمر ثمر بوده و سودآوری داشته یا نه؟ اتفاقا جلسه ای 
که با مدیرعامل صندوق بازنشستگی داشتیم از آنها 
دیگر  شرکت های  و  خصوص  همین  در  سوالاتی 
را  لازم  توضیحات  خواستیم  ایشان  از  که  داشتیم 
بدهند تا ببینیم آیا درآمد حاصل از نمایشگاه ها با آن 
سرمایه گذاری که شده همخوانی دارد یا نه؟ که هنوز 
موفق نشدیم. انشاءا... بتوانیم در فرصت های آتی این 

اطلاعات را کسب کنیم. 
 در حال حاضر چند شرکت زیر مجموعه 

صندوق بازنشستگان مس کار می کنند؟
صندوق  مجموعه  زیر  شرکت های  از  بسیاری 
بازنشستگان که زیان ده بودند در حال تعطیل شدن 
تغییر  حال  در  شرکت ها  اینکه  دلیل  به  هستند. 
ماهیت هستند من تعداد شرکت ها را نمی دانم. ما 
به عنوان متولیان و مدافعین حقوق بازنشستگان از 
خود صندوق هم خواستیم که تعدادشان را دقیقا به 
ما بگویند؛ اما پاسخ نگرفتیم. امیدواریم که در آینده 
بتوانیم اطلاعات را کسب کنیم و حقوق و مطالبات 

بازنشستگان را پیگیری کنیم.
 شایعه ای وجود دارد که یکی از اعضای مهم 
کانون در جلسات مجمع حاضر نمی شود.دلیل 

خاصی دارد؟ 
به هر حال در بعضی مواقع به دلیل گرفتاری هایی 
که بعضی از دوستان دارند در مقاطع مختلف به دلیل 
مشکلات و گرفتاری   حضور پیدا نمی کنند. برخی 
نیز برای عدم شرکت در جلسات دلایل خودشان را 

دارند. باید از خودشان پرسید که به چه دلیل حضور 
پیدا نمی کنند. به هر حال رسالت نمایندگان کانون 

بازنشستگان دفاع از حقوق بازنشستگان و حفظ و 
در جهت  تلاش  و  بازنشستگی  از صندوق  صیانت 
حفظ این صندوق است. مطمئنا با توجه به اینکه 
را  عزیزان  این  و  دادند  رای  و  کردند  اعتماد  مردم 
انتخاب کردند باید حتما در خصوص مسوولیتی که 
به عهده شان واگذار شده حساسیت خاصی داشته 
باشند و بتوانند مسایل بازنشستگان را به طور احسن 
و اکمل پیگیری کنند که خدای نکرده دینی از طرف 

بازنشستگان به گردن این عزیزان نماند. 
 در بین اصحاب رسانه چنین شایع شده 
های  از شرکت  برخی  قبل  ادوار  در  که  است 
گروه  برخی  خلوت  حیاط  مس  مجموعه  زیر 
های سیاسی بوده اند. آیا در حال حاضر چنین 
نظارتی وجود دارد که دوباره چنین مساله ای 

رخ ندهد؟ 
موضوع  همین  نیز  بازنشستگان  جامعه  نگرانی 
است. ما در 2 ماه قبل نامه ای نوشتیم به مدیرعامل 
موسسه و در این خصوص اشاراتی کردیم و نگرانی های 
جامعه بازنشستگان را گوشزد کردیم. ضمن اینکه در 
این نامه آن درد دل و دغدغه بازنشستگان و رونوشتی 
از این نامه را به هیات مدیره و هیات امنای صندوق 
بازنشستگی فرستادیم. در این راستا یکی دو تا جلسه 
گذاشته شد که پیگیری شود؛ ولی دیگر جلسه ای 
گذاشته نشد. دغدغه ما همین است. در بعضی از 
شرکت ها احساس می کنیم که یک سری مسایل این 
چنینی وجود داشته باشد که البته ما در حال پیگیری 

هستیم و از طریق کانال های نظارتی و از مسیر قانونی 
پیگیری می کنیم. 

 با توجه به اینکه دولت تدبیر و امید توسعه 
پایدار را در سیاست های کلی خود قرار داده 
و در حال حاضر مجموعه استانداری کرمان به 
دنبال همین توسعه است. به نظر شما صنعت 
مس چه نقشی را می تواند در استان ایفا کند؟ 

البته موضوع کلی که وجود دارد این است که 
و  طبیعی  منابع  از  سرشار  استانی  کرمان،  استان 
معدنی است. می طلبد که یک مدیریت خیلی قوی 
بالای سر این مجموعه باشد تا بتواند کاری راهبردی 
انجام دهد. ضمن اینکه بتواند این را به منصه ظهور 

و تحقق برساند. 
 در حال حاضر این مدیریت قوی وجود دارد 

و آیا این امر محقق می شود؟
ملی  نیرویی که در شرکت  تجمع  به  توجه  با   
خارج  نیروهایی  مختلف  ادوار  در  که  هست  مس 
از توان و ظرفیت به کار گمارده شده و با توجه به 
افت قیمت جهانی مس و تحریم های ناعادلانه بین 
المللی که به اخلال در صادرات ما )شرکت مس( 
انجامید نتوانستیم محصولات شرکت مس را به نحو 
مطلوب صادر کنیم. از طرفی مساله این است که 
بازار جهانی مس هم افت کرده به خصوص بیشترین 
صادرات ما به چین بوده است. همه این ها موانعی در 
مسیر توسعه بوده است.  مطمئنا اگر وضعیت مس 
در بازار جهانی بهبود پیدا کند و مدیران هم بتوانند 
مجموعه خود را به خوبی مدیریت کنند، که البته 
تمام تلاش خود را انجام می دهند که با کم کردن 
بعضی از هزینه ها و همچنین ساماندهی پروژه ها و 
برنامه ریزی های کوتاه مدت و بلند مدتی که در حال 
پیگیری است و نشان دهنده دورنمای خوبی برای 
این صنعت می باشد می توانند به اهداف خود برسند. 
مطمئنا در استان پتانسیل های بزرگی وجود دارد. 

 آیا صحبت دیگری باقی مانده است؟
آرزوی موفقیت برای شما و همکارانتان دارم. شما 
رسالت بزرگی بر عهده دارید. برای این که در میهن 
اسلامی مان حقایق جامعه را به طور مطلوب و در 
فضایی آرام و سرشار از همدلی و همزبانی به گوش 
مردم برسانید.همان طور که رهبر معظم انقلاب بارها 
تاکید کردند و امسال را به این نام، نام گذاری کردند. 
جامعه  به  را  واقعیت ها  فضا  این  در  بتوانید  انشاا... 
انتقال بدهید. با توجه به پتانسیلی که در شما هست 
و اطلاعاتی ذی قیمتی که دارید بتوانید به توسعه 
انشاا... که ذخیره آخرت تان  کشور کمک کنید و 

باشد. 

ریيس هيات مدیره کانون بازنشستگان شرکت مس از پيگيری مطالبات  بازنشستگان مس می گوید :

باید نظارت بیشتری بشود تااتفاقات خاصی نیفتد

مدیرعامل شرکت گاز کرمان گفت: مصرف گاز 
خانگی این اســتان در هشت ماه سال جاری حدود 

3/79 درصد کاهش داشته است.
محمدعلــی ودیعتی افــزود: مصرف گاز خانگی 
در استان کرمان طی هشت ماه امسال حدود 386 
میلیون مترمکعب بوده که در مدت مشــابه ســال 

گذشته 401 میلیون مترمکعب بوده است.

وی اظهارکرد: مصرف گاز در بخش مشــترکین 
صنعتی و عمده در هشــت ماه ســال جاری 335 

میلیون مترمکعب بوده است.
ودیعتــی ادامه داد: مصــرف گاز در این بخش 
نســبت به ســال گذشــته که حدود 299 میلیون 
مترمکعب بوده 11درصد افزایش را نشان می دهد.

 )CNG( وی گفت: مصرف گاز در ایستگاه های

اســتان کرمان نیز در هشت ماه ســال جاری 99 
میلیــون مترمکعب گزارش شــده در حالی که این 
مقدار در سال گذشته 96 میلیون مترمکعب بوده که 

سه درصد افزایش مصرف پیدا کرده است.
مدیرعامــل شــرکت گاز کرمان بــه تمهیدات 
زمستانه نیز اشــاره کرد و گفت: تجهیز پست های 
امدادی، ســرویس و تعمیرات لازم ایســتگاه های 

تقلیل فشار، راه اندازی و کشیک زمستانه به صورت 
تمام وقت، برگزاری نشست های پیوسته به منظور 
آمادگــی بیشــتر کارکنان شــرکت گاز در تامین 
سوخت مشترکین گاز در این استان از اقدامات این 

شرکت در سال جاری می باشد.
وی ادامــه داد: همچنین هماهنگــی با نهادها، 
ســازمان ها و ادارات بــه منظور خامــوش کردن 
موتورخانه در ســاعات غیــر اداری و ایام تعطیل، 
هماهنگی با شــرکت ملی پخش فرآوردهای نفتی 
اســتان کرمان برای تامین ســوخت دوم و تامین 
ســوخت مشــترکین در پیــک مصــرف، از دیگر 
تمهیدات شــرکت گاز این استان در فصل زمستان 

است. 
ودیعتی گفت: نفوذ جبهه ســرد نیز به اســتان 

کرمان نیز موجب افزایش مصرف گاز می شود.
وی از مشــترکین گاز در استان کرمان خواست 
ضمــن رعایت نکات ایمنی و اســتفاده از پرده های 
ضخیــم در خانــه، خاموش کردن سیســتم های 
گرمایشی اتاق های بلااســتفاده، رعایت دمای رفاه 
18 تــا 23 درجه ســانتیگراد و ســرویس کردن 
موتورخانه ها، شــرکت گاز استان کرمان در راستای 

تامین گاز مشترکین یاری کنند.
مدیرعامل شرکت گاز استان کرمان تاکید کرد: 
مردم از وسایل گازسوز غیراستاندارد استفاده نکنند.

مدیرعامل شرکت گاز کرمان اعلام کرد:

مصرف گاز خانگی در کرمان کاهش یافت

اجرائیه
مشخصات محکوم علیه: 1.محمدرضا رضازاده، نشانی محل اقامت : 

خیابان فلسطین، نمایشگاه اتومبیل
2. محمدرضا شیخ ، نشانی محل اقامت: زرند ، شهرك فرهنگیان

مشخصات محکوم له: سعید حسن زاده ، نشانی محل اقامت: زرند، 
خیابان فلسطین

محکوم به
تاریخ 94/8/3  به موجب رأی شماره 9409973860400454 
حوزه زرند شورای حل اختلاف شهرستان زرند که قطعیت یافته 

است.
محکوم علیه محکوم است به: رأی بر محکومیت خوانده ردیف دوم 
به حضور در یکی از دفاتر اسناد رسمی جهت انتقال و تحویل سند 
اتومبیل پراید به شماره شهربانی 417ط65ایران 45 بنام خواهان 
و ضمناً نیم عشر دولت به مبلغ بیست و پنج هزار تومان بر عهده 

محکوم علیه می باشد.
محکوم علیه مکلف است از تاریخ ابلاغ اجرائیه:

1 - در مورد محکوم به غیر مالی ظرف ده روز مفاد اجرائیه را به 
موقع اجراء بگذارد.

2 - در مورد محکوم به مالی تا یکماه مفاد اجرائیه را به موقع 
اجراء بگذارد.

3 - ترتیبی برای پرداخت محکوم به یا دین خود بدهد و یا برای 
اجرای حکم قراری بگذارد که به گواهی محکوم له رسیده باشد در 
هر صورت نسخه ای از موافقت نامه یا رونوشت مصدق آن را به 

اجراء تسلیم دارد.
4 - مالی معرفی کند که اجرای حکم و استیفای طلب از آن 
میسر باشد در صورتیکه بدهکار خود را قادر به اجرای مفاد اجرائیه 
نداند باید ظرف مهلت مذکور صورت جامع دارائی خود را اعم از 
منقول و غیرمنقول به مسئول اجراء تسلیم کند و اگر مالی ندارد 

صریحاً اعلام نماید. 
م - الف 248

مسوول دبیرخانه شورا - رحمانی
رییس شورا - علی مهدی آسا

 آگهی تحدید حدود اختصاصی
زرند  آباد حاجی  اسماعیل  اراضی  در  واقع  اصلی  از 7566  فرعی  باب خانه پلاك 2212  چون ششدانگ یک 
بخش 13 کرمان مورد تقاضای آقای محمد عربزاده چاکینی به مساحت 349/64 مترمربع به استناد رأی شماره 
139360319008001833 هیات حل اختلاف ثبت شهرستان زرند در مالکیت نامبرده قرار گرفته و آگهی موضوع 
ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته است و نیاز 
به تحدید حدود دارد لذا حسب درخواست مورخه 94/9/24مالک بدینوسیله آگهی تحدید حدود آن باستناد تبصره 
5 قانون مزبور منتشر و عملیات تحدید حدود از ساعت 8 صبح روز چهارشنبه مورخه 94/10/16 در محل شروع 
و بعمل خواهد آمد لذا بدینوسیله به مالک یا مالکین املاك مجاور رقبه مذکور اخطار می گردد در موعد مقرر در 
این آگهی در محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین عملیات تحدیدی با معرفی مالک انجام و 
چنانچه کس یا کسانی بر حدود و حقوق ارتفاعی آن اعتراض داشته باشند طبق ماده 20 قانون ثبت حداکثر ظرف مدت 30 روز پس از تنظیم 
صورتمجلس تحدیدی اعتراض خود را کتباً به این اداره تسلیم تا به دادگاه صالحه ارسال گردد ضمناً معترض بایستی به استناد ماده 86 آیین نامه 
قانون ثبت حداکثر ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت دادخواست لازم جهت طرح دعوی به دادگستری ارائه نمایند بدیهی 

است پس از مضی مهلت یاد شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود. م- الف 330
حسین توحیدي نیا - رئیس ثبت اسناد واملاك شهرستان زرندتاریخ انتشار: چهارشنبه 94/9/25

سازمان ثبت اسناد و املاك کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان

 آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یک باب خانه پلاك 442 فرعی از 2286 اصلی واقع در اراضی ده شیخ زرند بخش 13 کرمان مورد 
تقاضای آقای علی خالقی دهقان به مساحت 201/70 مترمربع به استناد رأی شماره 139360319008001020 
هیات حل اختلاف ثبت شهرستان زرند در مالکیت نامبرده قرار گرفته و آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 
آیین نامه قانون تعیین تکلیف منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته است و نیاز به تحدید حدود دارد 
لذا حسب درخواست مورخه 94/9/22مالک بدینوسیله آگهی تحدید حدود آن باستناد تبصره 5 قانون مزبور 
منتشر و عملیات تحدید حدود از ساعت 8 صبح روز چهارشنبه مورخه 94/10/16 در محل شروع و بعمل 
خواهد آمد لذا بدینوسیله به مالک یا مالکین املاك مجاور رقبه مذکور اخطار می گردد در موعد مقرر در این 
آگهی در محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین عملیات تحدیدی با معرفی مالک انجام و چنانچه کس یا کسانی 
بر حدود و حقوق ارتفاعی آن اعتراض داشته باشند طبق ماده 20 قانون ثبت حداکثر ظرف مدت 30 روز پس از تنظیم صورتمجلس 
تحدیدی اعتراض خود را کتباً به این اداره تسلیم تا به دادگاه صالحه ارسال گردد ضمناً معترض بایستی به استناد ماده 86 آیین نامه 
قانون ثبت حداکثر ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت دادخواست لازم جهت طرح دعوی به دادگستری ارائه نمایند 

بدیهی است پس از مضی مهلت یاد شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود. م- الف 331

تاریخ انتشار: چهارشنبه 94/9/25

سازمان ثبت اسناد و املاك کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان

حسین توحیدي نیا - رئیس ثبت اسناد واملاك شهرستان زرند

 رسالت نمایندگان کانون بازنشستگان 
دفاع از حقوق بازنشستگان و حفظ و 
و  بازنشستگی  صندوق  از  صيانت 
این صندوق  تلاش در جهت حفظ 
خصوص  در  حتما  باید  است. 
واگذار  عهده شان  به  که  مسووليتی 

شده حساسيت خاصی داشته باشند

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: |||||||

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای محمد حسین کارگر پژوه فرزند ماشااله مالک 34 سهم مشاع از 288 سهم 
ششدانگ پلاك 2274 اصلی بخش 2 کرمان که سند مالکیت آن بشرح  ثبت 
شماره 55469 صفحه 299 دفتر 193 صادر و تسلیم گردیده است ضمن تسلیم 
دو برگ استشهاد محلی تصدیق امضا شده مدعی است سند مالکیت پلاك مزبور 
بعلت پاره شدن سند درخواست سند مالکیت المثنی نموده لذا باستناد اصلاح 
تبصره یک اصلاحی ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب در یک نوبت در تاریخ 
به  انجام معامله نسبت  تا چنانچه کسی مدعی  مندرج در ذیل آگهی می شود 
ملک فوق الذکر با وجود سند مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت ده روز پس از 
انتشارآگهی به اداره ثبت شهرستان کرمان مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارایه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نمایند والا پس از مدت مذکور نسبت به 

صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد شد.
م/الف 2931

تاریخ انتشار: 94/9/25
امین رضا قوام کفیل ثبت شهرستان کرمان از طرف انصاری
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::::: |حوادث| :::::

نجات سه گمشده در کلوت های شهداد
معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان کرمان با 
بیان اینکه یک سرمایه گذار و دو راهنمای محلی گردشگری 
این  گفت:  گم شدند  کلوت های شهداد  در  گذشته  هفته 
افراد همان شب توسط نیروهای جمعیت هلال احمر، نجات 

یافتند. 
به  کرمانی  غیر  سرمایه گذار  یک  افزود:  واحدی  فرشید 
منظور بازدید از معادن نمک منطقه کلوت های شهداد به 
همراه دو راهنمای محلی با یک دستگاه وانت تا عمق 10 
کیلومتری کلوت ها پیش رفته بودند. وی گفت: خودرو این 
افراد در منطقه ای معروف به تپه های تخم مرغی به دلیل 
فرو رفتن لاستیک خودرو در خاك، از حرکت می ایستد. 
واحدی گفت: سه فرد گمشده با مرکز 112 به عنوان مرکز 
پاسخگویی اضطراری 24 ساعته امدادی هلال احمر، تماس 

می گیرند. 
وی افزود: پایگاه امداد جاده ای کویر واقع در 75 کیلومتری 
شهداد به همراه تیمی از بخش شهداد با حضور بخشدار و 
ماموران نیروی انتظامی، بلافاصله بعد از اطلاع از گم شدن 
این افراد، عملیات جست وجو را آغاز کردند. واحدی اظهار 
از  کرد: علیرغم تاریک شدن هوا، دو تیم جست وجو بعد 
تلاشی سه ساعته، موفق به پیدا کردن این سه فرد گمشده 
به  یافته، در سلامتی کامل  افراد نجات  افزود:  شدند. وی 

سر می برند.

دست قطع شده در کرمان پیوند زده شد
پیوند  از  کرمان  مهرگان  بیمارستان  جراحی  تیم  رییس 
موفقیت آمیز دست قطع شده یک کارگر در کرمان خبر 
داد. کرامت یوسفی در گفت وگو با مهر اظهارداشت: این 
عمل با موفقیت کامل طی هفته گذشته در کرمان انجام 
راحتی  به  و  است  خوب  بیمار  حال  اکنون  هم  و  شده 

می تواند از دستش استفاده کند. 
وی افزود: فرد حادثه دیده یکی از کارگران محروم جنوب 
استان کرمان بود که در جریان کار با دستگاه دستش از 
را  دست  هوشیاری  با  اطرافیانش  اما  بود  شده  قطع  بازو 
از  و پس  کردند  منتقل  درمانی  مرکز  به  بیمار  به همراه 
بررسی های اولیه، امکان پیوند دست بیمار مثبت ارزیابی 
شد. یوسفی گفت: این بیمار 39 ساله در کوتاه ترین زمان 
ممکن، تحت عمل جراحی قرار گرفت و پیوند از طریق 

اعضا، عضله و رگ ها با موفقیت کامل انجام شد.
وی بیان کرد: دست این بیمار بیش از 24 ساعت از بدنش 
جدا بوده و از بیمارستان جیرفت به کرمان منتقل شده 
آرنج در  بالای  از  پیوند دست  یوسفی گفت: عمل  است. 
دنیا نادر است و کادر درمانی بیمارستان مهرگان کرمان به 

خوبی از عهده انجام این پیوند نادر برآمد.

شش کشته و مجروح در پي 
خواب آلودگي راننده

و زخمی شدن  از کشته  استان کرمان  پلیس راه  فرمانده 
داد. خبر  خودرو  یک  واژگوني  حادثه  در  نفر   6 شدن 

سرهنگ یوسف نجفي با بیان اینکه این حادثه  رانندگي در 
مسیر »نهبندان - شهداد« اتفاق افتاد، افزود: یک دستگاه 
خودروي سمند که از نهبندان به سمت شهداد در حرکت 
بود، در 30 کیلومتري شهداد از جاده منحرف و واژگون 
شد. وي ادامه داد: در این حادثه، سه نفر از سرنشینان فوت 

کردند و سه نفر نیز مجروح شدند. 
این حادثه را خستگي و خواب آلودگي  نجفي علت وقوع 

راننده اعلام کرد.
وي اظهار داشت: در گفت وگویي که با یکي از سرنشینان 
مجروح این حادثه انجام شد، متاسفانه اعلام شد علي رغم 
این که سرنشینان متوجه خستگي و خواب آلودگي راننده 
شده بودند و از وي خواسته بودند که دقایقي را استراحت 
کند، ولي راننده نپذیرفته و به امید این که فاصله چنداني 
تا شهداد نداریم و چراغ هاي شهر کاملا دیده مي شود، به 
راه خود ادامه داده است. فرمانده پلیس راه استان کرمان به 
رانندگان توصیه کرد در صورت خستگي و خواب آلودگي، 
رانندگي  ادامه   از  رسیده اند،  شهر  ورودي  به  اگر  حتي 

خودداري کنند.

پلیس راه  زمستانی  ترافیکی  طرح  رزمایش 
فرماندهی انتظامی استان کرمان با مانور موتوری 
نیروهای پلیس راه، راهداری، اورژانس و هلال احمر 
آغاز شد. ناصر فرشید جانشین فرمانده انتظامی 
اظهار  رزمایش  این  آغاز  آیین  در  کرمان  استان 

داشت: رعایت مقررات، اصول رانندگی و احتیاط، 
ضامن سلامتی همه است و به عنوان یک اقدام 
پیشگیرانه باید مدنظر قرار گیرد. وی بیان داشت: 
رانندگی  هنگام  در  مردم  همکاری  و  هوشیاری 
ناگوار   و  تلخ  حوادث  وقوع  از  جلوگیری  موجب 

می شود. فرشید با اشاره به آمار تصادفات رخ داده 
در محورهای مواصلاتی استان کرمان عنوان کرد: 
از ابتدای سال جاری تا 20 آذر ماه جاری، 2 هزار 
و 27 فقره تصادف در محورهای مواصلاتی کرمان 
رخ داده که منجر به فوت 530 نفر و جراحت 2 

هزار و  877 نفر شده  است.
کرمان  استان  انتظامی  فرمانده  جانشین 
بر  علاوه  جرحی  و  فوتی  تصادف  کرد:  تصریح 
اینکه به خانواده ها ضربه می زند، دیگر سازمان ها 
و متحمل  را درگیر  و دستگاه های خدمت رسان 
هزینه های سنگین می کند. وی ادامه داد: طبق 
از  درصد   52 آمده  عمل  به  کارشناسی های 

تصادفات در محورهای مواصلاتی استان رخ داده 
که 48 درصد آن ها بر اثر واژگونی و 45 درصد بر 

اثر برخورد وسایل با یکدیگر بوده  است. 
فرشید خاطرنشان کرد: زمستان سال گذشته 
743 فقره تصادف در محورهای مواصلاتی استان 
کرمان رخ داد که 140 نفر فوت کردند و 979 نفر 

مجروح شدند.
وی گفت: 61 درصد این تصادفات در محورهای 
اصلی رخ داده که 47 درصد آن ها به علت واژگونی 
و 30 درصد به دلیل برخورد با دیگر وسایل بوده 
 است. بیشترین علل وقوع تصادفات را عدم توجه 
راننده به جلو و تخطی از سرعت مطمئنه عنوان 

کرد و بیان داشت: طرح ترافیک زمستانی به مدت 
استان  سطح  در  شبانه  روزی  صورت  به  ماه  سه 
کرمان به اجرا گذاشته  می شود. جانشین فرمانده 
انتظامی استان کرمان تصریح کرد: این طرح در 
تمام محورهای مواصلاتی استان کرمان به ویژه 
مناطق کوهستانی و برف گیر اجرا می شود و نیروها، 

آماده خدمت رسانی به مسافران هستند.
باید  و مسافران  اینکه شهروندان  بیان  با  وی 
دیگر  و  انتظامی  نیروی  پلیس راه،  ابلاغیه های 
با  گفت:  بگیرند  جدی  را  امدادرسان  ارگان های 
رعایت این نکات می توان سفری ایمن و به دور 

از حادثه داشت.

:::::::::::::::::::::::: | خبر | ::::::::::::::::::::::::

جانشين فرمانده انتظامی استان کرمان: 

وقوع بیش از 2 هزار تصادف در 
جاده های استان

کرمان  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
ساماندهی  طرح  آغاز  به  اشاره  با 
موتورسیکلت ها اظهار کرد: از دو ماه قبل 

اطلاع رسانی در این خصوص آغاز شد.
سرهنگ عبدالعلی روانبخش با اشاره 
مالکیت  بودن  نامشخص  مشکلات  به 
موتورسیکلت ها، افزود: در بسیاری موارد 
و  خرید  از  بعد  موتورسیکلت  مالکیت 
فروش های متعدد نامشخص بوده و این 
این  اصلی  مالک  که  می شود  باعث  امر 
وسیله نقلیه در تصادفات و جرایم قابل 

شناسایی نباشد.
طرح  اجرای  از  هدف  داد:  ادامه  وی 
ساماندهی موتورسیکلت ها این است که 
پلاك ملی به نام شخص و قابل شناسایی 
اجرای  روانبخش  باشد.  ردگیری  و 

به  پاسخگویی  راستای  در  را  طرح  این 
 20 از  افزود:  و  دانست  مردم  مطالبات 
در  قانونی  اقدام  برای  افراد  به  ماه  مهر 
ملی  پلاك  و  مالکیت  وضعیت  خصوص 

موتورسیکلت ها فرصت داده شد.

پایان فرصت دو ماهه پلیس 
به راکبان موتورسیکلت ها

وی با اشاره به اتمام فرصت دو ماهه 
تعویض  مراکز  به  مراجعه  برای  پلیس 
ساماندهی  طرح  در  افزود:  پلاك، 
موتورسیکلت ها، وضعیت موتورسیکلت ها 
انتظامی  عوامل  و  راهور  پلیس  توسط 
موتورسیکلت های  و  شده  بررسی 
و  مخدوش  پلاك  دارای  پلاك،  فاقد 
مالکیت  وضعیت  که  موتورسیکلت هایی 

آن ها نامشخص است به پارکینگ منتقل 
شهرستان  انتظامی  فرمانده  می شود. 

شهروندان  از  کرد:  تصریح  کرمان 
رفع مشکلات  زمان  تا  داریم  درخواست 

قانونی در خصوص پلاك های مخدوش، 
اصلی  مالک  نبودن  مشخص  و  شده  تا 
موتورسیکلت از تردد با این وسایل نقلیه 

در سطح شهر خودداری کنند.
شناسایی  قابل  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
بودن پلاك موتورسیکلت ها، افزود: پلاك 
این وسایل نقلیه باید به نام مالک اصلی 
همچنین  کرد:  تاکید  روانبخش  باشد. 
باید  موتورسیکلت  عرضه  فروشگاه های 
افراد را برای تعیین وضعیت مالکیت به 

تعویض پلاك معرفی کنند.
وی ادامه داد: در مواردی که صاحب 
و  خرید  دلیل  به  موتورسیکلت  اولیه 
کنونی  صاحب  برای  متعدد  فروش های 
نیست،  قابل شناسایی  نقلیه  این وسیله 
افراد می توانند با مراجعه به پلیس راهور 

را  فرد  آن  شهر  سطح  کلانتری های  یا 
اقدام  مالکیت  انتقال  برای  و  شناسایی 

کنند.
برخورد با عوامل ایجادکننده 

آلودگی های صوتی
فرمانده انتظامی شهرستان کرمان در 
ادامه از برخورد قانونی با خودروهایی که 
آلودگی صوتی ایجاد می کنند خبر داد و 
افزود: گشت های محسوس و نامحسوس 
برای این مساله در نظر گرفته شده است.
به  افراد  این  خودروی  انتقال  از  وی 
کاروان های  افزود:  و  داد  خبر  پارکینگ 
را مدنظر داشته  این مساله  نیز  عروسی 
باشند و از انجام حرکات نمایشی و ایجاد 

آلودگی های صوتی پرهیز کنند.

فرمانده انتظامی شهرستان کرمان خبر داد:

طرح ساماندهی موتورسیکلت ها آغاز شد

دبیر شــورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان کرمان از 
افزایش مصرف شیشه در کرمان خبر داد و خواستار آگاهی بیشتر 

خانواده ها در این زمینه شد.
به گزارش مهر، سردار حسین چناریان اظهارداشت: متاسفانه 
گرایش جامعه به سمت مواد مخدر صنعتی افزایش یافته است و 
معتادان از مصرف مواد مخدر سنتی به سمت مواد مخدر صنعتی 

سوق پیدا کرده اند.
وی با اشاره به خطر بسیار بالای مصرف این دست مواد مخدر 
گفت: خانواده ها باید در این زمینه نقش اساسی خود را ایفا کنند 
ضمــن اینکه برای مقابله با مصرف شیشــه در جامعه، طرحی با 
عنوان کارزار رسانه ای مقابله با مصرف این ماده مخدر، آغاز شده 
است و امیدواریم فرهنگ سازی لازم در این خصوص انجام شود.

چناریان افزایش آگاهی جامعه را در این زمینه بسیار تاثیرگذار 
دانســت و افزود: مصرف شیشــه جسم و روح معتاد را گرفتار می 

کند و اثرات مخربی در جامعه به همراه دارد.
وی از جمــع آوری معتادان مــرد و زن خبر داد و افزود: مراکز 
متعددی در کرمان برای ســاماندهی و درمان این افراد تشــکیل 
شــده است. دبیر شــورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان 
کرمان ادامه داد: کرمان در زمینه مصرف مواد مخدر در رده دهم 
قرار گرفته اســت اما قاچاقچیان برای انتقال مواد مخدر از استان 
سیستان و بلوچســتان به مرکز کشور از راه های کرمان استفاده 
می کنند. وی از کشــف 72 تن مواد مخدر طی ســال جاری در 
اســتان کرمان خبر داد و بر مبــارزه جدی و قاطع با قاچاق مواد 

مخدر در استان کرمان تاکید کرد.

دبير شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر کرمان: 

مصرف شیشه در کرمان افزایش یافته است
عامل توهین و هتک حیثیت به زن جوان در شــبکه اجتماعي 
اینســتاگرام در عملیات پلیس فتا شهرستان سیرجان شناسایي و 
دستگیر شد. فرمانده انتظامي شهرستان سیرجان ضمن تایید این 
خبر گفت: با اعلام شــکایت خانمي جوان به پلیس مبني بر هتک 
حیثیت او در فضاي مجازي در یکي از شبکه هاي اجتماعي، بررسي 
پرونده در دســتور کار این پلیس قرار گرفت. سرهنگ هادي ثمره 
افزود: در بررسي اظهارات شاکي مشخص شد فرد ناشناسي جملات 
رکیکي در شبکه اجتماعي اینستاگرام خطاب به خانم مذکور منتشر 
کرده اســت. وي گفت: بنا بر اظهارات شــاکي و با جمع آوري ادله 
دیجیتالي لازم در این زمینه، متهم که پســري 24 ســاله بود در 
اقدامي فني و پلیســي دستگیر شد. این مقام انتظامي اضافه کرد: 
متهــم در بازجویي هاي به عمــل آمده هدف خود را انتقام جویي و 
تسویه حساب شخصي عنوان کرد و از کرده خود پشیمان بود. ثمره 
با اشاره به معرفي متهم به مقام قضایي خاطرنشان کرد: هر فردي که 

به هر نحو اقدام 
و  بــه مزاحمت 
حیثیت  هتــک 
افــراد در فضاي 
کند  ســایبري 
قانون  اساس  بر 
رایانه اي  جرایم 
بــر  افــزون 
حیثیت  اعــاده 

بــه حبس و جزاي نقــدي محکوم خواهد شــد. فرمانده انتظامي 
شهرســتان سیرجان در پایان بیان داشــت: شهروندان مي بایست 
فیلم ها و اطلاعات شــخصي خود را رمزگذاري کرده و به هیچ وجه 
عکس ها و فیلم هاي شخصي و خانوادگي خود را در اختیار دیگران 

حتي دوستان نزدیک خود هم قرار ندهند.

دستگیري عامل توهین و هتک حیثیت زن جوان در سیرجان 

ندانسته و چشم و گوش بسته در لجن زار اعتیاد و فساد گرفتار 
شــدم و به خاطر دختري خودم را به این بدبختي انداختم که به 
راحتي مهر و علاقه ام را لگدمال کرد و دنبال زندگي خودش رفت. 
امیدوارم پسران جواني که داستان تلخ زندگي مرا مي خوانند درس 
عبرت بگیرند و براي ســاختن آینده و رســیدن به خوشبختي به 

خودشان تکیه کنند.
»وحید« پســر 23 ساله اي اســت که هنگام توزیع موادمخدر 
دســتگیر شــده اســت. او گفت: ما در منطقه پایین شهر زندگي 
مي کنیم و پدرم کارگر زحمت کشي است که از کله سحر تا شب 
کار مي کنــد و آرزویي جز عاقبت به خیري براي فرزندانش ندارد. 
افســوس که من همیشه او و حرف هایش را به سخره مي گرفتم و 

بــا طعنه مي گفتم: پدر جــان، تو اگر زرنگ بودي الان ما هم یک 
زندگي مرفه و خانه اي مجلل در بالاي شــهر داشتیم. پسر جوان 
افزود: پس از آن که خدمت سربازي را پشت سر گذاشتم یک شب 
به دعوت دوست دوران سربازي ام براي اولین بار پا به یک مجلس 
پارتي گذاشــتم و در آن جا دل بسته نگاه و لبخندهاي شیطاني 
دختري ثروتمند شدم و پس از گفت وگویي کوتاه شماره تلفنش را 
گرفتم. متاسفانه از صبح روز بعد ارتباط تلفني ما برقرار شد و دختر 
جوان ادعا مي کرد به من علاقه مند است، اما براي ازدواج و تشکیل 

زندگي باید صبر کنم تا نظر موافق پدر و مادرش را جلب کند.
من که با شــنیدن جملات احساسي، دیوانه وار عاشق او شده 
بودم در جوابش گفتم به خاطر به دســت آوردن تو هر کاري که 

لازم باشــد انجام خواهم داد، ولــي غافل بودم که با این تصورات 
غلط به چه بلایي گرفتار خواهم شــد؛ زیرا که در ادامه ارتباط با 
این دختر جوان و شــرکت در مجالس پارتي به دام  افتادم. تا به 
خودم آمدم دیدم عامل توزیع قرص هاي روان گردان و خرده فروش 

موادمخدر شده ام.
تــا این که یک روز گفت: باید همدیگر را فراموش کنیم چون 
خانــواده اش به این ازدواج رضایت نمي دهند و ما از نظر ســطح 
طبقاتي به هم نمي خوریم. دو هفته از این ماجرا گذشــت و او با 
پسر یکي از اقوام شان ازدواج کرد و براي همیشه از اینجا رفت. حالا 
من مانده ام با این همه بدبختي و فلاکت! در پایان مي خواهم بگویم 
هر کس شــرایط واقعي زندگي اش را به سخره بگیرد و خودش را 

باور نداشته باشد بدبخت مي شود. من به مال و ثروت بادآورده اي 
که از خانواده دختر مورد علاقه ام به دســت بیاورم چشم دوخته 
بودم، ولي واقعیت این است که با این تفکرات اشتباه سرمایه اصلي 

زندگي ام یعنی سلامتي و اراده ام را از دست دادم.

میهماني شیطان

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی
اراضي  ثبتي  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  شماره139460319008002630هیات  برابررأي 
وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضي 
آقای ناصر شریفی القاب پور فرزند فواد به شماره شناسنامه 623 صادره از کرمان در یک باب مغازه به مساحت 
294/62 متر مربع پلاك 11 فرعي از 2417 اصلي واقع در بخش 13 کرمان زرند خیابان شهدای دانشجو روبرو 
درب ورودی دانشگاه خریداری از محل مالکیت سعید متصدی مالک رسمی محرز گردیده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15روزآگهي مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدورسند 
مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین اگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از 
اخذ رسید، ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف326
تاریخ انتشار نوبت اول:چهارشنبه 94/9/25

حسین توحیدي نیا - رئیس ثبت اسناد واملاك شهرستان زرندتاریخ انتشار نوبت دوم: چهارشنبه 94/10/9

سازمان ثبت اسناد و املاك کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی
برابررأي شماره13946031900802451هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضي خانم فاطمه یزدانی 
احمدآبادی فرزند اکبر به شماره شناسنامه 162 صادره از در یک باب مغازه به مساحت 75 متر مربع پلاك 266 
فرعي از 2288 اصلي واقع در بخش 13 کرمان زرند اکبرآباد خیابان شهید اسلامی نبش کوچه 8 خریداری از 
محل مالکیت غضنفر راهدار مالک رسمی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 
15روزآگهي مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند 
از تاریخ انتشار اولین اگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید، ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. م الف327
تاریخ انتشار نوبت اول:چهارشنبه 94/9/25
حسین توحیدي نیا - رئیس ثبت اسناد واملاك شهرستان زرندتاریخ انتشار نوبت دوم:چهارشنبه 94/10/9

سازمان ثبت اسناد و املاك کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی
برابررأي شماره139460319001595هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضي آقای محمد اسلامی 
علی آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه 230 صادره از در یک باب خانه به مساحت 224/51 متر مربع 
پلاك 3 فرعي از 7555 اصلي واقع در بخش 13 کرمان زرند بلوار فردوس خریداری از محل مالکیت محمد 
اسلامی مالک رسمی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15روزآگهي 
مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین اگهي 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید، ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را 
به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد. م الف328
تاریخ انتشار نوبت اول:چهارشنبه 94/9/25
تاریخ انتشار نوبت دوم:چهارشنبه 94/10/9

سازمان ثبت اسناد و املاك کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان زرند

حسین توحیدي نیا - رئیس ثبت اسناد واملاك شهرستان زرند

آگهی ابلاغیه
شکایت: آقایان 1 - حمیدرضا ناظوری فرزند رضا 2 - محمدعلی اسدی 
فرزند حسین 3 - مرتضی اسدی فرزند عباس 4 - حمید اسدی فرزند 

مصطفی 
متشاکی عنه: جواد میرزایی فرزند علی )معروف به جوادعلی خانوکی(

اتهام: ایراد ضرب و جرح عمدی با چاقو و شمشیر و اخاذی
طبق تجویز ماده 174 قانون آیین دادرسی کیفری مصوب 1392/12/4 
به موجب این آگهی به متهم مذکور ابلاغ می گردد حداکثر ظرف یک 
ماه پس از انتشار آگهی در ساعات اداری به دفتر شعبه اول بازپرسی 
دادسرای عمومی و انقلاب زرند جهت رسیدگی و دفاع از اتهام خود 
تصمیم  اتخاذ  و  غیابی  رسیدگی  حضور  عدم  نتیجه  نمایند  مراجعه 

شایسته خواهد بود. م - الف 246
دشتی - بازپرس شعبه اول دادسرای عمومی و انقلاب زرند 

آگهی حراج اموال غیرمنقول نوبت اول
اجرای احکام حقوقی دادگستری زرند در نظر دارد در رابطه با پرونده 
اجرائی کلاسه 930694 مطروحه بین محکوم له طلعت سلطانی فرزند 
اکبر علیه اسماعیل بهاالدینی فرزند اکبر در راستای اجرای دانامه شماره 

9309973437100034 صادره از سوی شعبه اول دادگاه حقوقی زرند 
جلسه مزایده اموال غیرمنقول نوبت اول متعلق به محکوم علیه را با 
حضور نماینده محترم دادسرا در روز چهارشنبه مورخ 94/10/23 رأس 
ساعت 11 صبح در محل دفتر اجرای احکام حقوقی جهت استیفای 
تا  توانند  می  خرید  متقاضیان  لذا  نماید.  برگزار  علیه  محکوم  بدهی 
و  بازدید  ضمن   94/10/22 مورخ  شنبه  سه  روز  اداری  ساعت  پایان 
ملاحظه مدارك ملک پیشنهادات خود را در پاکت لاك و مهر شده 
تحویل اجرای احکام نموده و رسید اخذ نمایند جلسه مزایده در مورخ 
94/10/23 برگزار و شروع مزایده از قیمت پایه کارشناسی خواهد بود. 
ضمناً ده درصد مبلغ پیشنهادی فی المجلس و مابقی در موعد مقرر 
از برنده مزایده اخذ خواهد شد خرید به صورت شفاهی نیز در جلسه 

آزاد می باشد.
شرح ملک:

سه دانگ خانه پلاك 351 فرعی از 2431 اصلی دارای امتیاز آب، برق، 
گاز، تلفن واقع در زرند خیابان فلسطین کوچه شماره 2 به قیمت )سه 

دانگ( 1/263/325/000 ریال
م- الف 247

دفتر اجرای احکام حقوقی دادگستری زرند - حسینی 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 139460319062000727 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای  فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گلباف تصرفات مالکانه بلا معارض 
متقاضی آقای محمد اسدی فرزند حسن بشماره شناسنامه 202 صادره از گلباف در یک باب خانه به 
مساحت 1079.84 متر مربع پلاك 1 فرعی از 2604 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاك 2604 اصلی 
واقع در گلباف خیابان شهید رجایی محله عقبه کوچه ابوذر خریداری از مالک رسمی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 

بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف2924
تاریخ انتشار نوبت اول: 94/9/25
تاریخ انتشار نوبت دوم: 94/10/9

سازمان ثبت اسناد و املاك کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان گلباف

محمود مقصودی رییس ثبت اسناد و املاك

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی
برابررأي شماره139460319008002632هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضي آقای میلاد محسنی 
بابعبدانی فرزند علی به شماره شناسنامه 3080023153 صادره از زرند در یک باب مغازه به مساحت 32/4 متر مربع 
پلاك 2326 فرعي از 2368 اصلي مفروز و مجزی شده از پلاك 267 فرعی از 2368 اصلی واقع در بخش 13 
کرمان زرند خیابان قرنی  خریداری از محل مالکیت محمد ذکائی مالک رسمی محرز گردیده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15روزآگهي مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین اگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف329
تاریخ انتشار نوبت اول:چهارشنبه 94/9/25
حسین توحیدي نیا - رئیس ثبت اسناد واملاك شهرستان زرندتاریخ انتشار نوبت دوم:چهارشنبه 94/10/9

سازمان ثبت اسناد و املاك کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان زرند

- اتومبیل خود را به لوازم ایمنی نظیر دزدگیر، سوئیچ مخفی، قفل 
فرمان، قفل پدال، قفل سوئیچی و سایر وسایل تاخیری و بازدارنده 

مجهز نمایید.
- اتومبیل خود را حتی برای دقایقی کوتاه در اختیار افرادی که 

شناخت کافی از آنان ندارید، نگذارید.
- از جا گذاشتن سوئیچ اتومبیل خود بر روی در جدا بپرهیزید.

اتومبیل دقت کنید که درها و شیشه ها کاملا  - هنگام ترك 
بسته باشد.

- از پارك نمودن اتومبیل در نقاط خلوت و تاریک خودداری کنید.  
اتومبیل خود را در پارکینگ منزل پارك می کنید  - چنانچه 
حتماً درهای آن را قفل نموده و از بجا گذاشتن سوئیچ بر روی آن 

جداً بپرهیزید.
- اگر اتومبیل خود را به علت نقص فنی هل می دهید، اجازه ندهید 

افراد ناشناس پشت فرمان بنشیند.
- به هنگام تصادف یا نزاع هایی که احتمال ساختگی بودن وجود 

دارد مراقب باشید و اتومبیل خود را رها نکنید.

- از گذاشتن سند، کارت و سایر اوراق شناسایی و دسته کلید در 
خودرو جدا پرهیز کنید.

- در صورت نقص فنی اتومبیل خود، آن را در اختیار تعمیرگاه 
های معتبر قرار داده و سوئیچ را فقط به مسوول تعمیرگاه بسپارید.

- ممکن است سارق در کنار جاده خوابیده باشد و وانمود کند که 
تصادف کرده یا اینکه در ظاهر فرد بیمار یا کسی را که اعضا بدنش 
شکسته همراهی کند و با این ترفند مبادرت به سرقت اتومبیل شما 

نمایند.

- سعی کنید از پخش های کشویی یا پنل دار برای اتومبیل خود 
استفاده نموده و هنگام ترك اتومبیل آن را با خود حمل کنید.

- از بجا گذاشتن اشیا قیمتی و قابل توجه مثل گوشی همراه، کیف 
پول و ... در داخل خودرو جدا بپرهیزید.

- رانندگان تاکسی و مسافرکش می بایست همواره مراقب دخل 
و وسایل داخل خودرو باشند و از باز گذاشتن در داشبورد خودداری 

نمایید.
- به هنگام مواجهه با تهدید سارقین یا درگیری با آنها ابتدا سوئیچ 
را به خارج از اتومبیل که پیدا کردن آن مشکل باشد پرتاپ نموده، 

سپس سوئیچ مخفی را خارج از دید متجاوزان به کار اندازید.
معاونت اجتماعی فرماندهی انتظامی 
شهرستان زرند

توصیه های پیشگیری از سرقت خودرو و لوازم خودرو
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مَا  بغَِیْرِ  وَالمُْؤْمِنَاتِ  المُْؤْمِنِینَ  یؤُْذُونَ  َّذِینَ  وَال
 /58 مُّبِینًا)آیه  وَإثِمًْا  بهُْتَاناً  احْتَمَلُوا  فَقَدِ  اکْتَسَبُوا 

احزاب(
ترجمه: و کسانی که مردان و زنان مومن را با 
]نسبت دادن [ گناهی که نکرده اند آزار می دهند، 

قطعا تهمت و گناه آشکاری را به گردن گرفته اند.
تفسیر: با این بیان خدای پر مهر رنجاندن مردان 
و زنان باایمان را، بسان بهتان بزرگ و سهمگین و 

کیفر آن قرار داده و به تجاوزکاران به حقوق و امنیّت 
شایسته کرداران و متفکّران و خوبان هشدار می دهد.
پاره ای برآنند که منظور هشدار از اذیت و آزاری 

است که در آن دروغ و بهتان تحقق یابد.
در این آیه ایذاء مومنین و مومنات را در گناه 
بودن، مقید کرده به قید »بغَِیْرِ مَا اکْتَسَبُوا - بدون 
اینکه تقصیری کرده باشند« و این برای آن است که 
شامل صورت قصاص و حد شرعی، و تعزیر نشود، 

چون ایذای مومنین و مومنات، در این چند صورت 
گناه نیست، زیرا خود شارع اجازه داده، تا مظلوم از 
ظالم خود قصاص بگیرد، و به حاکم شرع اجازه داده 
تا بعضی از گنهکاران را حد بزند، و بعضی دیگر را 

تنبیه کند.
و اما در غیر این چند صورت، خدای تعالی آزار 
مومنین و مومنات را احتمال )و زیر بار و بال رفتن( 
بهتان و اثم مبین خوانده. و بهتان عبارت است از 
دروغ بستن به کسی در پیش روی خود او، و اگر 
ایذای مومنین را بهتان خوانده، وجهش این است که 
آزار دهنده مومنین حتما پیش خودش علتی برای 
این کار درست کرده، علتی که از نظر او جرم است، 

مثلا پیش خودش گفته: فلانی چرا چنین گفت؟ 
و چرا چنین کرد؟ گفته و کرده او را جرم حساب 
می کند، در حالی که در واقع جرمی نیست، و این 
همان دروغ بستن، و نسبت جرم به بی گناهی دادن 
است، و گفتیم که این طور نسبت دادن بهتان است.
و اگر آن را اثم مبین خواند، بدین جهت است 
که گناه بودن افتراء و بهتان، از چیزهایی است که 
عقل انسان آن را درك می کند، و احتیاجی ندارد به 
اینکه از ناحیه شرع نهي ای در مورد آن صادر شود.

چند نکته درباره این آیه:
آن  کیفر  و  زشتی  به  گناه  بر  اصرار   -1
می افزاید.»)یؤُذون« نشانه استمرار و اصرار بر اذیتّ 

است.(
2- آبروی زن و مرد مومن و محترم و لطمه زدن 

به آن گناه بزرگی است.)المومنین والمومنات(
3- گناهی تنبیه دارد که انسان با علم و عمد 

مرتکب شود.)اکتسبوا(
4- گناه، بار انسان را سنگین می کند.)احتملوا(

اذیتّ، زخم زبان و تهمت است. 5- مهم ترین 
)یؤُذون بهتاناً(

6- آزار و اذیتّ دیگران به هر شکلی که باشد، از 
جمله گناهانی است که خشم الهی را به دنبال دارد.

)یؤُذون... اثماً مبیناً(
منبع: تفسیر مجمع البیان، المیزان و نور

::: |فرهنــگ| :::
وای بر تهمت زنندگان!

در محضر قرآن

 به مناسبت شهادت حضرت سکينه)س(
بانوی نور

پنجــم ربیــع الاول، یــادآور وفات حضرت ســکینه 
علیهاالســلام یکــی از بانــوان بافضیلت، و از ســتارگان 
درخشــان آسمان علم و ادب و عفت می باشد. او پرورش 
یافته پدری چون امام حســین)ع( و مادری فداکار چون 
ربــاب، و تحت حمایــت و تربیت عمــه ای چون زینب 
کبری)س( و برادر بزرگواری همانند امام سجاد)ع( بود و 

توانست از برترین زنان عصر خویش گردد.
حضــرت ســکینه در طول زندگی خویــش، حوادث 
و تحــولات گوناگــون سیاســی و اجتماعــی، از جمله 
واقعه عظیم عاشــورا را به چشــم دیــد و به عنوان یکی 
از بازماندگان خاندان امامت، پیام رســان اهداف و احکام 
والای اســلام به شــمار می آمد. وی با برگزاری محافل و 
مجالــس علمی و ادبی، و نیز تبیین معارف بلند دینی در 
قالب اشعار نغز و فصیح و کم نظیر خویش، خدمت بسیار 
ارزشمندی به عالم اسلام نمود و الگوی بسیار خوبی برای 

همه بانوان جهان گردید.

ولادت حضرت سکینه)س(
در تاریخ درباره سال ولادت حضرت سکینه)س( خبر 
دقیقی نیامده است، ولی با توجه به سال وفات آن حضرت 
)سال 117ق( که همه تاریخ نگاران بر آن اتفاق نظر دارند، 

وی در سال 47 ق چشم به جهان گشوده است.
پــدر بزرگوارش امام حســین)ع( از خاندان امامت و 
مادرش رباب دختر امرء القیس بن عدی )شــاعر معروف 
و بزرگ عرب( بود که از زنان فاضل و شاعر زمان خویش 
به شمار می آمد. وی در جریان کربلا حضور داشت و یک 
سال بعد از آن حادثه، در مدینه از شدت حزن جان باخت.

بانوی فضیلت ها
حضرت ســکینه)س( بانویی بود که در طول زندگی 
پربرکت خویش، درب خانه فضیلت و ســیادت را گشوده 
داشت و آستان کمال و بلاغت را در اجرای احکام شریعت 
بــر روی همه باز نمود و پیام نبوت و امامت را به مردمان 
رساند. حضرت سکینه)س( با توجه به تغییرات اجتماعی، 
موضع گیری کرده و در تحولات بزرگی چون حادثه کربلا، 
انقــلاب بزرگ و بی ســابقه کوفه و شــام، قتل عام مردم 
مدینــه، آتــش زدن مکه و... از فرصت اســتفاده کرده و 
اخبــار آل محمد)ص( را با بهره گیــری از فنون ادبی، به 

گوش همگان رسانید.

شکیبایی حضرت سکینه
حضرت ســکینه)س( در حالی کــه دوران نوجوانی 
را ســپری می کرد، در واقعه عظیم عاشــورا، صحنه های 
شــهادت برادران و پدر را از نزدیک نظاره گر بود، ولی به 
سفارش پدر بزرگوارش گوش جان سپرد و همه رنج ها و 
سختی ها را با صبر و بردباری تحمل نمود. زمانی که امام 
حســین)ع( برای وداع با اهل بیت به سوی خیمه ها آمد، 
نزد پدر رفت و صدا زد: بابا! آیا تسلیم مرگ شده ای، بعد 
از تو به چه کسی پناه ببرم؟ امام حسین)ع( او را دلداری 
داده، چنین فرمود: »ای نور چشــم من، چگونه کسی که 
یار و یاور ندارد، تسلیم مرگ نشود. ولی بدان که رحمت و 
یاری خدا در دنیا و آخرت از شما جدا نمی گردد. دخترم، 
بر قضای الهی صبر کن و شــکایت منما. دنیا محل گذر 
اســت، ولی آخرت خانه همیشگی است«. او بعد از واقعه 
عاشــورا به همراه عمه بزرگــوارش، مراقبت از کودکان و 
اســیران را بــر عهده گرفت و با گفتــار و کردار صبورانه 
خویــش، اهداف و آرمان های عالی قیام پدر را به بهترین 

صورت در میان مردم بازگو کرد.

حفاظت از حریم عفاف
حضرت ســکینه)س( آن چنان به پوشــش و حجاب 
اهمیت مــی داد که وقتی از منزل خارج می شــد، حتی 
دربان خانه اش نمی دانست که خانم بیرون رفته یا کنیزی 
از منزل خارج شــده اســت. امام باقر)ع( نیز در این باره 
می فرماید: »هرگاه حضرت ســکینه)س( می خواست از 
راهی عبور کند، جوانان بنی هاشــم مســیر را محافظت 
می کردند تا کســی چشمش به جمال و قامت او نیفتد«. 
پس از جریان عاشــورا و در سفر اسارت نیز، آن حضرت 
همیشــه در اندیشه رعایت حجاب و اجرای رسالت دینی 

خویش بود.

وفات حضرت سکینه)س(
حضرت ســکینه)س( پس از حدود هفتاد ســال عمر 
سراسر پرافتخار و عظمت، سرانجام در ظهر روز پنجشنبه، 
پنجــم ربیع الاول ســال 117ق، در مدینه جان به جانان 
ســپرد. پس از رحلت آن حضــرت، خالد بن عبدالملک، 
حاکم مدینه، با عده زیادی از مردم در محل حضور یافت 
و ابتدا براســاس رسم آن زمان، بر پیکر پاك آن حضرت 
نماز خواند و سپس مردم دسته دسته بر او نماز خواندند. 
آن گاه امام زین العابدین)ع( امر فرمود تا مقدار زیادی عطر 
و عود تهیه کردند و آن ها را در اطراف جنازه گذاشتند و 
شــمع های زیادی افروختند و تا صبح روز بعد، در آن جا 
به قرائت قرآن پرداختند. ســپس امام سجاد)ع( بر جنازه 
آن حضرت نماز خواند و آن بدن پاك را در مدینه منوره 

به خاك سپرد.
منبع: سایت حوزه

حضرت :::::::::::::::::::::::: | خبر | :::::::::::::::::::::::: امامت  آغاز  سالروز 
غدیر،  امتداد  حقیقت  در  ولی عصر)عج( 
باید  است.  دیگر  غدیری  خود  بلکه 
زمان)عج(  امام  با  روزی  چنین  این  در 
به ویژه  دعاها  و  روایات  مفاد  اساس  بر 
بست.  دوباره  پیمانی  »عهد«  دعای 
برخی  اطاعت  و  معرفت، محبت، ولایت 
حضرت  به  نسبت  پیمان  این  اصول  از 

صاحب الزمان)عج( است.
است  رشته ای  مظلومیت،  و  غربت 
تا  کربلا  از  و  کربلا  تا  غدیر  از  پیوسته، 
سال  در  داشتند  آرزو  که  آن ها  غیبت. 
درخت  تک  سایه سار  در  هجری،  دهم 
غدیر  صاحب  با  تا  باشند  جحفه  وادی 
بیعت کنند، امروز باید با حجت معبود، 
در  و هر چه  کنند  بیعت  موعود  مهدی 
توان دارند، از یاری امام زمان خود دریغ 

ندارند.
می فرماید:  علی)ع(  امام  که  چنان 
خوشا به حال کسی که زمان او )حضرت 
مهدی علیه السلام( را درك کند، به دوره 

او بپیوندد و دوره او را شاهد باشد.
ایشان در جایی دیگر می فرماید: هیچ 
مرده ای باقی نمی ماند، مگر اینکه شادی 
به  قبرش  در  علیه السلام  مهدی  ظهور 
او می رسد و آن ها در قبرهایشان با هم 
دیدار می کنند و یکدیگر را به قیام قائم 

علیه السلام بشارت می دهند.
نهم ربیع الاول مصادف است با آغاز 
امامت حضرت مهدی)عج( امام بزرگ و 

آمد  خواهد  او  جهان،  مستضعفان  امید 
و جهان را از عدل و داد پر خواهد کرد 
شده  پر  جور،  و  ظلم  از  که  همان گونه 
عنوان  به   زمان)عج(  امام   ولایت  است. 
سرپرستی و حاکمیت وی بر افراد جامعه 
اساس دین  و  این ولایت رکن  و  هست 
راهنمای  و  گشایشگر  کلید  هم چنین  و 
انسان مسلمان در همه ابعاد دین است.

امام  ولایت  و  محبت  معرفت، 
ایشان  با  )عج(، زمینه ساز عهد و پیمان 
بدون  ولایت  و  عشق  چراکه  است، 
نیست.  بیش  هوسی  مسوولیت پذیری، 
در  تعهدپذیری  نوعی  و  التزام  عهد، 
مقابل شخص یا کاری است و باید خود 
را به وظایفی که نسبت به امام زمان)عج( 
برای  ایشان  با  و  سازیم  ملتزم  داریم 
انجام آرمان هایش عهد ببندیم و کسانی 
عهدها  این  به  ظهور  عصر  در  می توانند 
عمل کنند که در عصر غیبت به پیمان 
خود با امام عصر)عج( عمل کرده باشند. 
عشق  نمود  و  تجلی  اطاعت،  و  عهد 
برای  زمینه سازی  و  است  محبت  و 

فرهنگ  و  عدالت  بسط  ایشان،  ظهور 
کردن  نهادینه  و  جامعه  در  عدل پذیری 
به  حضرت،  آن  امامت  آغاز  است.  آن 
دیگر،  مصالح  برخی  و  الهی  مشیّت 
غیبت  اولین  که  بود  همراه  غیبت  با 
است  مشهور  صغرا«  »غیبت  به  ایشان 

که تا سال 329 هجری قمری به طول 
جدیدی  مرحله  آن،  از  پس  انجامید. 
کبرا«  »غیبت  دوره  به  که  غیبت  از 
نیز  تاکنون  که  شد  آغاز  است،  معروف 
ادامه دارد. این دوران، سخت ترین دوره 
امتحان مردم است؛ زیرا ارتباط مستقیم 

با امام )علیه السلام( برای همگان میسر 
نیست و نایب خاصی نیز وجود ندارد تا 
مردم به وسیله او بتوانند از آن حضرت، 
کسب تکلیف و پاسخ پرسش های شان را 
از  برهه  این  توصیف  در  کنند.  دریافت 
زمان، تعبیرهای بسیاری در روایات وارد 
بسیار  فتنه های  وجود  از  که  است  شده 
خطرناك حکایت دارد. بشر در این دوره، 
اصیل  ارزش های  به  بی توجهی  دلیل  به 
از  برخورداری  وجود  با  انسانی،  و  الهی 
مدرن  و  آراسته  زیبا،  ظاهر  به  زندگی 
می شود.  دچار  نکبت باری  زندگی  به 
و  سیر  شکم ها  چند  هر  که  معنا  بدین 
ولی  بود،  خواهد  برق  و  زرق  پر  زندگی 
روح ها مضطرب، نگران و سرگشته است 
از دست دادن هدف و فلسفه درست  و 
و  یاس  به  را  بشر  افراد  یکایک  زندگی، 

ناامیدی کشنده ای دچار می سازد.
برای  اسلامی،  اصیل  فرهنگ  در 
چنین  به  شدن  دچار  از  پیشگیری 
دوران  »وظایف  عنوان  تحت  وضعی، 
از  مهمی  بسیار  رهنمودهای  غیبت«، 

اطهار)ع(  وائمه  اکرم)ص(  پیامبر  سوی 
ارایه شده است. رعایت این موارد، سبب 
در امان ماندن از خطر انحراف است؛ زیرا 
پایبند نبودن به احکام الهی و از دست 
صحیح،  اعتقادی  و  فکری  ثبات  دادن 
آخرالزمان  فتنه های  به  آلودگی  سبب 

خواهد شد.
نشانه اصلی ظهور از دیدگاه 

امام صادق)ع(
امام  ظهور  تخلف ناپذیر  نشانه های 
تردیدی  بی هیچ  که  علیه السلام  مهدی 
مقارن ظهور آن حضرت رخ خواهند داد 
دارند،  آن  با  گسست ناپذیری  ارتباط  و 
نشانه،  پنج  این  از  برخی  نشانه اند.  پنج 
ماه  برخی چند  و  از ظهور  اندکی پیش 
پس از آمدن آن گرامی و برخی اندکی 
آن  جهانی  و  نجات بخش  قیام  از  پیش 

حضرت، پدیدار خواهند شد.
بسیاری  روایات  مورد،  این  در 
در  تفاوت  اندك  با  که  است  شده  وارد 
نشانه ها،  و  علایم  این  پیدایش  ترتیب 
صادق  امام  از  می دهد.  نشان  را  آن ها 
حتمی  نشانه  پنج  مورد  در  علیه السلام 
می فرمایند:  ایشان  که  شده  نقل  ظهور 
یمانی؛  خروج  سفیانی؛  شورش  و  قیام 
کشته شدن نفس زکیه در مسجدالحرام؛ 
و  »بیدا«  منطقه  در  زمین  رفتن  فرو 

صیحه)ندای(آسمانی.
منبع: ایسنا

آغاز امامت نور

امامت امام زمان)عج( غدیری دیگر

برگزاری نهمین جشــنواره موســیقی نواحی ایران که قرار بود، 
دی ماه امسال به میزبانی استان کرمان برگزار شود، به اردیبهشت ماه 

سال 95 موکول شد.
به گزارش ایســنا، دبیر این دوره از جشــنواره توضیح داد: تمام 
فعالیت هایی که برای برگزاری جشنواره در نظر گرفته بودیم، به طور 
کامل برنامه ریزی شده بود و ما آماده برگزاری این رویداد طبق تاریخ 
اعلام  شده در استان کرمان بودیم؛ اما به دلیل درخواستی که از سوی 
اســتانداری و ستاد برگزاری جشنواره در کرمان با توجه به شرایط 
فعلی استان داشتیم، بنا بر این قرار شد تا با توجه به مناسب بودن 
شرایط آب وهوایی کرمان در فصل بهار، حضور بیشتر توریست های 
داخلی و خارجی و استفاده  بهینه از اماکن ارزشمند تاریخی استان 
برای اجرای برنامه ها، نهمین جشــنواره  موســیقی نواحی ایران به 
مناســبت ایام مبعث و شعبانیه از 17 اردیبهشت سال 95 مصادف 
با مبعث حضرت رسول)ص( تا 21 اردیبهشت ماه در استان کرمان 
برگزار شــود. نعیمایی ادامه داد: خوشبختانه تمام برنامه ریزی ها از 
ســوی ستاد تهران و ســتاد کرمان برای برگزاری یک جشنواره  با 
کیفیت انجام شده بود، حتی در روزهای اخیر، گروه های مورد نظر 
هم برای حضور در جشــنواره انتخاب شــده بودند، اما با توجه به 
درخواســتی که از سوی استانداری و ســتاد برگزاری جشنواره در 
شهر کرمان انجام گرفت، ما تصمیم گرفتیم برپایی این رویداد مهم 

و ارزشمند را به تاریخی که اشاره کردم، موکول کنیم.
وی اضافه کرد: همان طور که قبلا هم اشاره کرده بودیم، نهمین 
جشنواره  موسیقی نواحی ایران با اهداف حفظ و انتقال ویژگی های 
آیینی موسیقی نواحی ایران به آیندگان، پاسداری از نغمات قدیمی و 
مواریث معنوی و سجایای برین نهفته در این موسیقی و فراهم سازی 
بستر مناسب برای به دست آوردن بازمانده های موجود و احیای انواع 

فرم های اجرایی موسیقی نواحی ایران در کرمان برگزار می شود.

کتاب ره یافتگان کوی یار نوشــته وجیهه پورده شــیخی به 
همــت نشــر گرا وارد بازار کتاب شــد. این کتــاب دو جلدی 
حاوی زندگی نامه و خاطرات شهدای شهرستان زرند می باشد 
که توســط دکتر حسین یزدانی ویراســتاری شده و امیررضا 
خواب بنیــان کار صفحه آرایی را انجام داده اســت.  این کتاب 
در دو هــزار تیراژ و با موضــوع جنگ ایران و عراق و خاطرات 
و بازماندگان شــهدا به چاپ رسیده است. محمود خالقی دبیر 
یادواره شــهدای منطقه بهشــت وحدت در مقدمه این کتاب 
آورده است: اولیای خدا مرگ را به خاطر دیدار پروردگار دوست 
دارند اما هرگز از خدا نمی خواهند که عمرشان کوتاه شود. وی 
ســپس با بیان اینکه اولیاءا... تنها به دلایلی از این قانون کلی 
پیروی نمی کنند، می افزاید: آن گاه که احساس کنند به جایی 
رســیده اند که هر چه در این دنیا بمانند توفیق بیشــتری در 
طاعت نمی یابند و به جای سعادت رو به شقاوت می روند. آنان 
همواره در هر زمان، مکان، ســن و موقعیتی از کشته شدن در 
راه خدا اســتقبال می کنند. شهادت را دوست دارند و آن را از 
خدا می طلبند. وی در بخش دیگری از مقدمه این کتاب آورده 
اســت: اثر حاضر، قدمی است ارزشمند برای فراهم شدن این 

مهم، یعنی آشــنایی بیشتر با اخلاق و رفتار جمعی از شهیدان 
دوران دفــاع مقــدس. این کتاب که با همت بلند و تلاش قابل 
تقدیر جمعی از جوانان منطقه بهشت وحدت جمع آوری شده، 
توصیفی است بر اخلاق در رفتار آنان و پاسخی به لبیک رهبر 

معظم انقلاب در حفظ یاد و تداوم راه شــهیدان. 

معرفی یک کتاب ارزشمند؛جشنواره موسیقی نواحی به سال آینده موکول شد 

ره یافتگان کوی یار

از  کرمان  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
جشنواره   هفدهمین  کشوری  سوم  رتبه   کسب 
کرمانی  دانش آموزان  توسط  خوارزمی  جوان 
در  این که  بیان  با  محسن بیگی  محمد  داد.  خبر 
طرح،   124 و  هزار  یک  گذشته  تحصیلی  سال 
در پژوهش سراهای استان کرمان به ثبت رسید، 
به   داوری  و  بررسی  از  پس  طرح   315 گفت: 
مناطق  و  شهرستان ها  منتخب  طرح های  عنوان 
خوارزمی  جوان  جشنواره   دبیرخانه   به  استان، 

آموزش و پرورش استان ارسال شد.
وی خاطرنشان کرد: 143 طرح از طرح های 
کشوری  جشنواره   دبیرخانه   به  استان،  منتخب 
ارسال  زمینه   در  کرمان  استان  که  شد  ارسال 
به  را  دوم  رتبه   کشوری،  دبیرخانه   به  طرح 
کرد:  بیان  محسن بیگی  داد.  اختصاص  خود 
 60 توضیح  و  حضوری  دفاع  برای  دانش آموزان 
طرح استان، به دبیرخانه  جشنواره دعوت شدند.

کرمان  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 

با  ارتباط  در  دانش آموزان  دفاع  از  پس  گفت: 
طرح های خود، چهار طرح از دانش آموزان استان 
منتخب  طرح های  به عنوان  علوم،  وزارت  توسط 

کشوری معرفی شدند. 
محسن بیگی افزود: طرح دانش آموز علی رضا 
براهام از شهرستان جیرفت با موضوع قرض دارها 
این  دوم  رتبه   کسب  به  موفق  گرفته اند،  را  ماه 

جشنواره شد.
و  آموزش  دانش آموزان  طرح  افزود:  وی 
پرورش ناحیه یک کرمان محمدعلی حاجی زاده 
عسکری و امیراحمد حاجی زاده با موضوع بررسی 
تربیت فکر از منظر قرآن و حدیث نیز رتبه  سوم 

این جشنواره را به خود اختصاص داد.
سوم  رتبه   کسب  از  هم چنین  محسن بیگی 
دانش آموز  طرح  توسط  جشنواره  این  کشوری 
موضوع  با  رفسنجان  شهرستان  از  خیام  بهروز 
افزایش بازدهی پنل های خورشیدی با روش های 
ساده و استفاده از مواد دوریختنی، خبر داد. وی 

افزود: طرح دستگاه سنجش عیار وزنی پسته، از 
دانش آموزان رفسنجانی علی تقوی رشیدی زاده و 
محمدحسین طالبی پورمحمدآباد نیز رتبه  سوم 
آن  از  را  خوارزمی  کشوری  هفدهمین جشنواره  

خود کرد.
کرمان  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
از  می توانند  کشوری  مرحله   برگزیدگان  گفت: 
تسهیلات بنیاد ملی نخبگان، ورود بدون کنکور 
به دانشگاه در رشته  مرتبط و استفاده از سهمیه  

مربوط در کنکور بهره مند شوند.
محسن بیگی به موضوع سربازی دانش آموزان 
برگزیده  خوارزمی  جوان  جشنواره   در  که  پسر 
پسر  دانش آموزان  افزود:  و  کرد  اشاره  می شوند، 
خوارزمی،  جوان  جشنواره   برتر  رتبه های  حائز 
حمایت های  با  پروژه   قالب  در  را  خود  سربازی 
در  گفت:  وی  می کنند.  طی  نخبگان  ملی  بنیاد 
این جشنواره استان های تهران و فارس به ترتیب 

مقام های اول و دوم را به دست آوردند.

مدیرکل آموزش و پرورش کرمان عنوان کرد:

رتبه  سوم جشنواره  جوان خوارزمی کشور سهم دانش آموزان کرمانی

 مدیرعامــل بنیاد توســعه و عمران موقوفات اســتان کرمان 
گفت: روند مرمت و بازســازی کل مجموعه خانه »حاج آقا علی« 
شهرستان رفسنجان تاکنون 30 درصد پیشرفت فیزیکی داشته 

و امیدواریم فاز نخست مرمت این بنا تا نوروز 95 به اتمام رسد.
به گزارش ایســنا، غلامرضا ســرایداری در بازدید اســتاندار 
کرمان از روند بازسازی و مرمت خانه »حاج آقا علی« شهرستان 
رفســنجان با اعلام این خبر گفت: روند مرمت و بازســازی کل 
مجموعه خانه »حاج آقا علی« شهرســتان رفســنجان براساس 

سابقه تاریخی این بنا بوده و خواهد بود.
وی تصریــح کرد: روند مرمت و بازســازی کل مجموعه خانه 
»حاج آقا علی« شهرستان رفسنجان تاکنون 30 درصد پیشرفت 
فیزیکی داشته و امیدواریم فاز نخست مرمت این بنا تا نوروز 95 

به اتمام رسد. به گزارش ایسنا، خانه حاج آقا علی با زیربنایی بالغ 
بــر 7 هزار مترمربع و با معمــاری زیبا و ایرانی یکی از بزرگترین 
و زیباترین خانه های خشــتی و سنتی جهان به شمار می آید که 
توسط حاج آقا علی معروف به زعیم ا... رفسنجانی )بزرگترین تاجر 
ایرانی آن دوره( در ســال 1136 هجری خورشــیدی بنا گردیده 
است. در ساخت خانه یاد شده اصول و شیوه های معماری ایرانی 

به کار گرفته شده است. 
در هماهنگــی با اقلیم منطقه و با وجود گرمای نســبتا زیاد، 
خشــکی هوا، بادهای متغیر و وجود شــن های روان، بنا حالتی 
درونگرا داشــته و با دیوار چینه ای نسبتا بلندی محصور گردیده 
اســت، دروازه ای رفیع و با عظمت ورودی این خانه باشکوه است، 

داخل خانه از قسمت های مختلفی شکل گرفته است.

مدیــرکل کانون پرورش فکری کــودکان و نوجوانان کرمان از 
افزایــش 100 درصــدي اعتبارات عمراني مراکــز فرهنگي هنري 
کانون کرمان خبر داد. به گزارش ایسنا، محسن روحي با قدرداني از 
همکاري و تعامل اداره کل نوســازي مدارس با کانون پرورش فکري 
کرمان، اظهار کرد: با پیگیري هاي انجام شده بودجه عمراني کانون 
پرورش فکري کودکان و نوجوانان اســتان کرمان نســبت به سال 
گذشــته با رشــد 100 درصدي از مبلغ 900 میلیون ریال به یک 

میلیارد و پانصد میلیون ریال افزایش یافته است.
روحي با بیان این که تجهیز مراکز کانون نقش مهمي را در ایجاد 
فضاي مناســب براي جذب کودکان و نوجوانان و همچنین افزایش 
اعتماد خانواده ها به مراکز فرهنگي هنري کانون در برخواهد داشت، 
خاطرنشــان کرد: از آنجا که بودجه تعمیرات کانون کرمان از سوي 

اداره کل نوســازي مدارس تامین مي شود، با تعاملي که با این نهاد 
صورت گرفت، هزینه تعمیرات مراکز کانون شــهر کرمان به مبلغ 

620 میلیون ریال افزایش یافت.
وي از اختصــاص 80 میلیون ریال بــراي انجام تعمیرات مرکز 
فرهنگي هنري سیرجان خبر داد و افزود: همچنین قرار است مبلغ 
220 میلیون ریال براي مراکز کانون راور هزینه شود. مدیرکل کانون 
پرورش فکری کرمان یادآور شد:  تکمیل کانون شهرستان بم و انجام 
حصارکشي این مرکز یکي از اولویت هاي عمراني کانون استان است 
که با تعامل صورت گرفته با اداره کل نوســازي مدارس، مبلغ 500 
میلیون ریال براي تکمیل پروژه ســاخت کانون بم اختصاص داده 
شــد. روحي همچنین افزود: اعتباري بالغ بر 50 میلیون ریال براي 

تعمیرات مرکز کانون جیرفت در نظر گرفته شده است.

بهره برداری از فاز اول بازسازی مجموعه 
خانه »حاج آقا علی« تا نوروز 95

افزایش اعتبارات عمراني کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان
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در هفته هشتم رقابت های ليگ برتر 
هندبال مس، پاس را شکست داد

هشتم  هفته  در  کرمان  مس  صنعت  هندبال  تیم 
رقابت های لیگ برتر باشگاه های کشور پیروز شد.

هندبال  برتر  لیگ  رقابت های  هشتم  هفته  از 
مس  و  همدان  پاس  تیم  دو  دیدار  کشور،  باشگاه های 
پایان  در  دیدار  این  که  شد  برگزار  همدان  در  کرمان 
شاگردان  بود.  همراه  کرمانی ها   22 بر   27 پیروزی  با 
سیدمحمد موسوی با این پیروزی در جدول مسابقات 

12 امتیازی شدند.

میلاد جعفری اولین صید نیم فصل مس
میلاد جعفری بازیکن تیم استقلال اهواز از نیم فصل 
دوم رقابت های لیگ یک در تیم مس کرمان توپ خواهد 
زد. تیم فوتبال مس کرمان با جذب میلاد جعفری، اولین 

گام خود را در بازار نقل و انتقالات بین فصل برداشت.
تیم فوتبال مس که برای تقویت تیم خود در نقل و 
انتقالات نیم فصل برنامه  جدی دارد، با اولین بازیکن مد 
نظر کادر فنی خود به توافق رسید و وی با امضای قرارداد 

به تیم مس اضافه شد.
میلاد جعفری بازیکن تیم استقلال اهواز از نیم فصل 
دوم رقابت های لیگ یک در تیم مس کرمان توپ خواهد 
زد. جعفری که در این فصل در 6 بازی تیم استقلال اهواز 
در لیگ برتر به میدان رفت، به واسطه  برخی اختلاف 
نظرها با کادر فنی تیم اهوازی، از این تیم جدا شد تا به 

تیم مس کرمان اضافه شود.
جعفری یک بازیکن تهاجمی است که قابلیت بازی با 
هر دو پای خود را دارد و می تواند در سمت چپ و راست 

خط هافبک نفوذی مس بازی کند.
این بازیکن قابلیت زدن شوت های دقیق و محکم را 
نیز دارد و با سرعت بالای خود در تیم هایش پنالتی های 
زیادی نیز گرفته است. جعفری که با حضور در باشگاه 
مس کرمان قرارداد خود را با این تیم امضا کرد با شروع 
تمرینات مس در کنار سایر بازیکنان این تیم، کار خود 

را زیر نظر وینگو بگوویچ آغاز خواهد کرد.
چند بازیکن دیگر نیز مد نظر تیم فوتبال مس کرمان 
ادامه دارد تا در نیم  با آن ها  می باشند که کار مذاکره 

فصل دوم به تیم مس کرمان اضافه شوند.

وزیر ورزش و جوانان با تایید خبر معاون حقوقی 
این وزارتخانه درباره پایان روند خصوصی سازی 
باشگاه مجموعه فرهنگی  این  سرخابی ها گفت: 
محسوب می شود و به موجب تفسیر قانون، شامل 

خصوصی سازی نمی شود.
محمود  ایران،  اقتصاد  خبرگزاری  گزارش  به 
این  در  خصوصی سازی  روند  افزود:  گودرزی 

سرخابی ها  است،  رسیده  اتمام  به  وزارتخانه 
مجموعه ای فرهنگی به حساب می آیند بنابراین 
با توجه به مفاد و قوانینی که از خصوصی سازی در 
کشور مطرح است سرخابی ها مشمول این قانون 

نشده و خصوصی نمی شوند.
وزیر ورزش و جوانان در مورد بسته بودن جاده 
پیست دیزین با وجود دستور معاون اول رییس 

جمهوری نیز گفت: قبلا اتفاق ناگواری در جاده 
که  نهادهایی  باید  و  داد  رخ  دیزین   - شمشک 
مسوول آماده کردن جاده هستند مسوولیت این 
نشده  انجام  کار  این  هنوز  اما  بپذیرند  را  اتفاق 
است. در حال پیگیری مساله هستیم و امیدوارم 

به زودی این جاده باز شود.
وی همچنین در مورد اظهارات اخیر محمد بنا 
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی مبنی بر اینکه 
مسوولان کشتی را فراموش کرده اند و به اردوی 
تیم ملی سر نمی زنند، گفت: حضور مسوولان در 
اردوی تیم ملی کشتی کم نیست. من و معاونین 

وزارتخانه به صورت مرتب به اردوی تیم ملی سر 
می زنیم و قطعا هر چه به المپیک نزدیک تر می 

شویم این حضور نیز بیشتر خواهد شد.
از  کشتی  فدراسیون  کرد:  تاکید  گودرزی 
بر  که  بودجه ای  تمام  که  است  فدراسیون هایی 
اساس تفاهم نامه میان فدراسیون و وزارتخانه در 

نظر گرفته شده را دریافت کرده است.
کسب  مورد  در  همچنین  ورزش  وزیر 
روند  کرد:  تاکید  المپیک  سهمیه های 
هم  مقداری  و  است  خوب  نسبتا  سهمیه گیری 
عنوان  به  می کنند  کمک  جهانی  سازمان های 

مثال در دوومیدانی با تعدیل رکوردهای ورودی 
المپیک دو سهمیه ما افزوده شد.

:::::::::::::::::: | خبــــر | ::::::::::::::::::

::: |ورزش| ::: وزیر ورزش خيال همه را راحت کرد؛

استقلال و پرسپولیس واگذار نمی شوند

تیم مس کرمان در هفته نوزدهم لیگ دسته 
یک فوتبال مقابل تیم پاس همدان به پیروزی 

رسید.
این دیدار که در ورزشگاه شهید باهنر کرمان 
تیم  به سود  بر صفر  نتیجه یک  با  برگزار شد 
میزبان پایان یافت. علی یونسی در دقیقه 28 

این دیدار برای مس کرمان گل زنی کرد.
و  عطایی  محمد  کمک  با  رحیم زاده  جواد 
سجاد قنبری این دیدار را قضاوت کرد و عباس 
صادقی و حسین عسگری به ترتیب به عنوان 
داور چهارم و ناظر داوری در این دیدار حضور 

داشتند.
این  در  پیروزی  کسب  با  کرمان  مس  تیم 
جدول  سوم  جایگاه  در  امتیاز   33 با  دیدار 
رده بندی رقابت های لیگ دسته یک جای گرفت 
و در ادامه این رقابت ها پنجشنبه سوم دی ماه 
اصفهان  گیتی پسند  تیم  میهمان  سال جاری 
خواهد بود. سه امتیاز به موقع مس برابر پاس 
همدان، در آستانه تعطیلات نیم فصل اول لیگ 
دسته اول کشور، همه کویرنشینان را به صعود 
مس به لیگ برتر دو چندان امیدوار کرده است.
دو  پاس  برابر  مس  پیروزی  خاصیت های 
چندان خواهد بود و همانطور که از قبل اشاره 
شد، این برد می تواند در ادامه کار، تاثیرات بسیار 

زیادی برای کرمانی ها داشته باشد.
اما برای کسب این پیروزی چند عامل مهم 
چشم نواز  کاملا  بازی  این  در  که  داشت  نقش 
بود. اول از همه تداوم بازی های اثرگذار کیوان 
امرایی برای مس کرمان است. وقتی که کادر 
از  را  امرایی  قبل،  بازی  فنی مس سرانجام در 
جابه جا  حمله  خط  به  مس  مهاجمان  پشت 
از آنچه که تصور می کرد  کرد، خیلی سریع تر 
نتیجه گرفت و امرایی در بازی با پیکان یکی از 

چهره های برتر زمین بود.
زمانی که  پاس هم  با  بازی  در  بازیکن  این 

باز هم  کار گرفته شد  به  نوك خط حمله  در 
توانمندتر از همه بازی های گذشته خود نشان 
داد و گل مس نیز از روی خلاقیت او به ثمر 
رسید کما اینکه او سه موقعیت دیگر را به عنوان 
مهاجم مس برای سایر بازیکنان دیگر فراهم کرد 
نه به عنوان هافبک بازی ساز. از همین رو باز هم 

باید امرایی را در نوك حمله مس ببینیم.
دیگر بازیکن مس که به حق شایسته دریافت 
عبدا...  بود،  هم  زمین  بازیکن  بهترین  عنوان 
حسینی نام داشت که در خط دفاع مس اوج 
اعتماد و استحکام را به نمایش گذاشت. بدون 
شک خط دفاع مس که در این فصل یکی از نقاط 
قوت غالب مس بوده است، با آمادگی این بازیکن 
است که به آرامش رسیده است و حالا تمامی 
ارکان خط دفاع مس که به یک هماهنگی کامل 
هم  باز  آماده،  بازیکن  این  وجود  با  رسیده اند، 

روزهای خوب خود را ادامه می دهند.
در روزی که حسینی کمترین اشتباه فردی 
را داشت، همه به یاد بازی های فوق العاده شجاع 
اوج  در  هم  آن  مس  دفاع  خط  در  خلیل زاده 
جوانی می افتند و شاید باز هم یکی از بهترین 

دفاع وسط های فوتبال ایران، از تیم مس عرضه 
که  شد  مشخص  دیگر  بار  بازی  این  در  شود. 
جذب  به  را  خود  تمرکز  حسابی  باید  بگوویچ 
یک بازیکن با قابلیت بازی سازی در نیم فصل 
در  نیز  اسماعیل زاده  افشین  جمع کند چراکه 
ترکیب و  به  را  نتوانسته خود  این پست هنوز 
افکار سرمربی مس غالب کند. اسماعیل زاده در 
این بازی تنها یک پاس مهاجم راه انداز داد که از 
شانس بدش آن هم به اشتباه آفساید اعلام شد. 
عقب  و  عرض  به  اسماعیل زاده  پاس های  اکثر 
بازیکنی  برای  معطوف می شد که نمی  توانست 

در پست او عملکرد عالی محسوب شود.
با این حال اسماعیل زاده با فرصت های بیشتر 
می تواند به شرایط آرمانی خود بیشتر برسد و در 
این بازی نشان داد که می تواند اعتماد بیشتری 

را به سمت خود جلب کند.
به طور کلی با دفاع مطمئن مس، استفاده 
به  را  تیم  این  می تواند  موقعیت ها  تک  از 
خواسته هایش برساند و سه امتیازهای به موقع 
رقم خورد،  پاس  با  بازی  در  آنچه که  نظیر  را 

خیلی به موقع به حساب این تیم بریزد.

مس کرمان بر پاس همدان پيروز شد 

سه امتیاز فوق العاده به موقع
||||||||||| :::| سرخ آبی | ::: ||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||

در بررســی صحنه های داوری مســابقه پرسپولیس و 
گسترش فولاد که با برتری سرخپوشان همراه بود، ادعای 
سرمربی تبریزی ها رد شــد. کمالوند ادعا داشت که تک 
گل پرسپولیس در شرایط خطا زده شده است اما مسعود 
مرادی در برنامه 90 در خصوص داوری بازی پرسپولیس 

و گسترش فولاد گفت: روی گل اول پرسپولیس خطایی 
از سوی نورمحمدی روی درویشی انجام نشد و گل صحیح 
بود. همچنین این کارشناس سرنگونی داریوش شجاعیان 
درمحوطه جریمه پرسپولیس را هم خطا و پنالتی ندانست 

و گفت دو بازیکن با یکدیگر برخورد معمولی داشتند.

مهدی فراهانی درباره پیشــنهاد استقلال به فرناندو 
گابریل اظهارداشــت: باشگاه استقلال به صورت رسمی 
پیشــنهاد خود را ارایه نداده اســت. آن ها چند بار با من 
تماس گرفتند و درباره وضعیت گابریل پرس وجو کردند 
که آیا می تواند در ایران بازی کند یا خیر. به همین خاطر 
گابریل هم هنوز خیلی جدی درباره این پیشــنهاد فکر 

نمی کند.

وی افــزود: در حال حاضر گابریل فقط از اســتقلال 
پیشــنهاد دارد. البته قبل از شــروع فصــل از چند تیم 
پیشنهاد داشت. اکنون نمی دانم که گابریل چه تصمیمی 
می خواهد درباره اســتقلال بگیرد اما خودش می گوید با 
توجه بــه اینکه زمانی در پرســپولیس بازی می کرده و 
پرسپولیس و اســتقلال رقیب هم به شمار می آیند باید 

درباره آبی پوش شدن خود بیشتر فکر کند. 

 گل پرسپولیس هیچ خطایی نداشت

  لوســیانو ادینهــو آقــای گل فصل لیــگ برتر به 
پرســپولیس بسیار نزدیک شــد. این مهاجم برزیلی که 
امسال در باشــگاه السیلیه قطر فصل ناموفقی را سپری 
کرده است، به احتمال زیاد در فصل نقل و انتقالات ژانویه 
از این تیم کنار گذاشته می شود. توقعات مربیان السیلیه از 
این بازیکن بسیار زیاد بود اما ادینهو بار دیگر نشان داد در 

لیگ های عربی نمی تواند به توفیقی دست یابد.

او که یک بار هم از مس کرمان جدا شد و به الشارجه 
امارات رفت، در این باشــگاه هم اصلا خوب بازی نکرد و 
دوباره به ایران بازگشــت. این بــار هم ادینهو قصد دارد 
دوباره به لیگ برتر برگردد و باز هم شانس خود را در ایران 
امتحان کند. این بازیکن در گفت وگو با روزنامه پیروزی با 
تایید پیشنهاد پرسپولیسی ها گفت: از تراکتورسازی هم 
پیشنهاد دارم اما به برانکو حرف زدم و به این تیم می آیم.

مربی پیشین استقلال و فرزند مرحوم ناصر حجازی 
گفت: فیلم »من ناصر حجازی هستم« مشکل حقوقی 
نــدارد. آتیلا حجازی در مورد لغو مجوز اکران عمومی 
مستند »من ناصر حجازی هستم« عنوان کرد: این ابلاغ 
به دست مسوولان اجرایی فیلم رسیده است. البته من 
قبلا با تهیه کننده فیلم صحبت کرده بودم و ایشــان با 
صراحت به من گفت که این فیلم پروانه رسمی نمایش 
دارد و این طور نیست که به همین راحتی لغو اکران شود 
اما تاسف آور است که برخی افراد با نفوذها و ارتباط های 

خود می توانند هر کاری انجام دهند.
او در مــورد اینکه آیا موضوعی علیه امیر قلعه نویی 
در ایــن فیلم وجود دارد، گفت: هیچ موضوعی علیه او 

نیست و فکر می کنم ایشان توهم توطئه و بزرگ بودن 
دارد. من فیلم را به طور کامل دیدم و هیچ چیزی علیه 
ایشــان وجود ندارد. واقعا از این اتفاقات متعجبم و باید 
بگویم خنده دار است. البته این چیزها در ایران عجیب 
نیســت چون اگر هر جایی آشــنا داشته باشید خیلی 

راحت کارتان راه می افتد.
فرزند مرحوم ناصر حجــازی در مورد صحبت های 
وکیل قلعه نویی کــه گفته لغو اکران این فیلم، کادوی 
تولد حجازی بود، اظهارداشت: من برای ایشان متاسفم، 
البته او را نمی شناسم اما متاسفم برای دانشگاهی که به 
وکیل قلعه نویی مدرك داده است. از قول من بنویسید 
که ما هم برای شما کادوهای قشنگ خواهیم فرستاد.

آقای گل فصل قبل به پرسپولیس می  آید

قلعه نویی توهم بزرگ بودن دارد

استقلال به دنبال جذب بازیکن پرسپولیسی دوآتشه

جناب آقای حاج عباس جعفری
مدیر محترم دفتر زیارتی آل یاسین و کاروان 

زرند حج الحسین)ع( 
از حضور صمیمانه جنابعالی در مراسم ترحیم مرحومه ربابه 
اکبری کمال تشکر و قدردانی را داریم. سربلندی و سرافرازی 

روزافزون شما را از درگاه خداوند منان خواستاریم.
خانواده اسماعیلی و محتشم - رفسنجان 

صرفه جویي در مصرف برق به معني 
چشم پوشي از مصارف ضروري 
نیست بلکه استفاده درست، بجا 
و منطقي با کمترین هزینه براي 

خانوارها مي باشد.
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سیدرضا  ما:  آینده   - محسن بیگی  مریم 
هاشمی زاده یکی از خادمین موکب زرندی ها در اربعین 
حسینی در مسیر نجف - کربلا در گفت وگو با آینده ما با 
اشاره به اقدامات انجام شده در موکب 202 اظهارداشت: 
سال گذشته که پیاده به کربلا مشرف شدیم موکب هایی 
را می دیدم که در آن ها شیعیان سراسر جهان به زائران 
خدمت رسانی می کردند، مشاهده این موکب ها جرقه ای 
در ذهنمان زد تا ما نیز بتوانیم سال آینده، به زائران 

حسینی خدماتی ارایه دهیم.
سیدرضا هاشمی زاده افزود: قبل از محرم به اتفاق  
حضرت حجت الاسلام والمسلمین حاج آقا علویان و 
حاج مهدی برهانی به نجف اشرف مشرف شدیم و با 
حاج آقا فداکار مسوول ستاد بازسازی نجف اشرف طی 
چند جلسه گفت وگو کردیم و سرانجام قرار شد در 
عمود 202 موکبی که متعلق به ستاد بازسازی نجف 
بود را با همکاری دوستان تهرانی در اختیار شهرستان 

زرند قرار دهند.
اینکه  از  تاسف  ابراز  با  امام حسین)ع(  این خادم 
متاسفانه دیر وارد این کار شدیم و دهه اول ماه محرم 
را برای اطلاع رسانی از دست دادیم، ادامه داد: با این 
حال از جوانان و هیات های زرند تیمی تشکیل شد و 
اطلاع رسانی صورت گرفت و فیش هایی تهیه شد که هر 
پرس غذا به قیمت 5 هزار تومان بدون هزینه دستمزد 
و پخت برآورد گردید. وی با اشاره به استقبال عامه 
مردم و هیات های مذهبی تصریح نمود: جلسه ای نیز 
با حضور امام جمعه محترم و ریاست سازمان تبلیغات 
اسلامی داشتیم و چگونگی انجام کار را ارایه دادیم و 
ایشان نیز در خطبه های نماز جمعه توضیحات لازم را 

به مردم دادند.
هاشمی زاده با بیان اینکه هیچ اداره و ارگان دولتی 
در انجام این کار کمکی ارایه ننمود، گفت: عامه مردم 
در انجام این کار مشارکت داشتند و حتی افرادی که 
بضاعت مالی زیادی هم نداشتند با خرید یک فیش غذا 
در این کار خداپسندانه شرکت نمودند. وی افزود: کل 
مبلغ دریافتی از تاریخ 22 آذرماه که حساب موکب 
افتتاح شد، 76 میلیون و 857 هزار تومان بود که به 
زرندی ها  موکب  خادم  گردید.  واریز  موکب  حساب 
از  یکی  موکب  این  گفت:   202 موکب  توصیف  در 
موکب هایی بود که توسط ستاد بازسازی نجف ساخته 
شده است و دارای امکانات زیادی از جمله دو چادر 
بزرگ برای اسکان جداگانه خانم ها و آقایان با ظرفیت 

هر چادر هزار نفر می باشد.
وی ادامه داد: از امکانات دیگر این موکب آشپزخانه 
و  بربری  نان  و  لواش  نان  نانوایی  واحد  دو  مجهز، 
داشتن چهل حمام و صد و سی چشمه دستشویی 

بود. هاشمی زاده به پذیرایی های انجام شده اشاره نمود 
و افزود: پخت حلیم برای صبحانه، چلوگوشت توسط 
عوامل زرند برای نهار و پخت چلومرغ و چلوکباب برای 
شام توسط عوامل باغ فیض تهران که تمامی پذیرایی 
توسط عوامل زرند انجام می شد، از جمله پذیرایی های 

صورت گرفته در این موکب بود.
وی با بیان اینکه با وسایل آشپزی که با خود برده 
بودیم از ده روز مانده به اربعین کار پذیرایی و پخت غذا 
را شروع کردیم، خاطرنشان ساخت: جا دارد در اینجا 
از خدمات ارزنده جناب حاج عباس جعفری مسوول 
سردخانه امیرعلی که وسایل و تجهیزات موکب را از 
زرند به عراق حمل نمودند تشکر کنم و درگذشت برادر 
ایشان که زائر کربلا نیز بود را تسلیت عرض نماییم 
و امیدواریم که خداوند به خانواده ایشان صبر عنایت 

فرمایند.
مسوول موکب زرندی ها ادامه داد: ما در روز اول 
توانستیم با هزار و هفتصد پرس چلو گوشت زرندی از 
زائران امام حسین)ع( پذیرایی نماییم که این میزان را 
در روزهای بعد به دو هزار و 500 پرس افزایش دادیم و 
در روز آخر به 6 هزار پرس غذا برای نهار و شام رساندیم 
و در صورتی که قرار بود هشت وعده پذیرایی غذا داشته 
باشیم با توجه به کثرت زائران این رقم به ده وعده 
افزایش یافت. وی با بیان اینکه با توجه به کمک های 
مردمی، هزینه 15 هزار پرس غذا دریافت شده بود، 
گفت: با لطف خداوند و عنایت اهل بیت)ع( و قیمت 
پایین مواد غذایی در کشور عراق و با برکتی که این 
پول داشت، پذیرایی موکب زرندی ها با 25 هزار پرس 
غذا، همراه با توزیع 10 هزار بطری نوشابه،2 هزارکیلو 

نارنگی و 9 هزار کیک و آب میوه انجام شد.
هاشمی زاده با بیان اینکه کار پخت و پز توسط اخوان 
انجام  مسعودی  سیدعباس  هماهنگی  و  ذوالحسنی 
می شد، افزود: ما چهل نفر را به عنوان عوامل اجرایی 
همراه خود برده بودیم که به غیر از این افراد، چهل نفر 
دیگر از جوانان هیاتی در موکب به ما پیوستند و کل 

امور پذیرایی موکب در دست هیات های زرندی بود.
وی به کارهای فرهنگی موکب نیز اشاره نمود و 
تصریح کرد: هر روز چهار جلسه سخنرانی و مداحی 
در موکب برگزار شد. خادم امام حسین)ع( افزود: اکثر 
قبیل کادر  از  اجرایی موکب  تمام عوامل  و  ایرانی ها 

پزشکی و دوستان هلال احمر به دنبال غذای ایرانی 
خصوصا چلو گوشت زرندی بودند. وی ادامه داد: در 
داشتیم که  زرندی  عوامل  برای  این موکب، چادری 
در این چادر میزبان مسوول حرم امیرالمومنین)ع(، 

تمام عوامل حرم، سرکنسولی جمهوری 
اسلامی ایران و مسوولین ستاد بازسازی 
با چلو  بزرگواران  این  از همه  بودیم که 
خادم  نمودیم.  پذیرایی  زرندی  گوشت 
اینکه  بیان  با  زرندی ها  اربعین  موکب 
بچه ها با عشق کار می کردند و حتی در 
شبانه روز بیشتر از سه ساعت استراحت 
نداشتند، گفت: انسان باید به هر نحوی 
که می تواند خود را به این دریای بیکران 
به  رهبری  معظم  مقام  فرموده  به  و 
افزود:  وی  کند.  متصل  مغناطیس  این 
برنامه هایی را برای سال آینده داریم که 

بتوانیم در تمام روز علاوه بر پذیرایی با شام و ناهار 
به تعداد بیشتر، از زائران در قالب میان وعده از قبیل 
هاشمی زاده  نماییم.  پذیرایی  پسته  و  آب میوه  میوه، 
که  مدارکی  و  اسناد  اساس  بر  ساخت:  خاطرنشان 
ارایه  مالی موکب  امیرابراهیمی مسوول  آقای  جناب 
نموده اند از مبلغ 76 میلیون واریزی، مبلغ 5 میلیون و 
هشتصد و چهل و چهار هزار تومان تا امروز در حساب 
موجود می باشد که این مبلغ باید برای خرید وسایل 
آشپزی که از مردم امانت گرفته بودیم و این وسایل را در 
موکب برای سال آینده گذاشته ایم، پرداخت نماییم. وی 

همچنین با اشاره به حال و هوای عاشقان حرم حسینی 
افزود: همه زائران با خانواده هایشان با عشق و علاقه 
آمده بودند و اکثر بچه های خردسال با پای برهنه مسیر 
را طی می کردند و در طول این مسیر عشق جاری بود 

و نگاه کردن به این زائران لذت بخش بود که انشا ا... در 
آینده نزدیک نمایشگاه عکس و فیلم از این شور و عشق 
در زرند برگزار خواهیم کرد. هاشمی زاده در خصوص 
امنیت زائران نیز گفت: با لطف خداوند و ائمه اطهار)ع( 
و تلاش نیروهای امنیتی عراق و سربازان گمنام و در 
راس آن ها سردار سلیمانی کوچک ترین مشکلی نه برای 
ما و نه برای هیچ زائری به وجود نیامد. وی یادآور شد: 
زمانی که این شور و عشق را دیدیم پشیمان شدیم 
که چرا این برنامه را دیر شروع کردیم.  برنامه ای که 
در حال حاضر در دستور کار داریم این است انشاا... 

مکانی را در کربلا با کمک های مردمی جهت اسکان و 
پذیرایی زرندی ها خریداری نماییم. هاشمی زاده تصریح 
نمود: سعی ما در شفاف سازی و اطلاع رسانی دقیق در 
مورد مبالغ دریافتی و خرج کرد به مردم بود و تلاش 

کردیم که کار برای اهل بیت)ع( باشد و کار 
سیاسی نشود. وی از تمامی مردم شریف 
و شهیدپرور زرند و هیات های مذهبی که 
با کمک های خود باعث خدمت رسانی به 
زائران اربعین شدند تشکر نمود و افزود: 
از تمامی عوامل اجرایی و خدمت گزاران 
و افرادی که در توزیع قبوض ما را یاری 
نموده اند خصوصا جناب آقای حاج علیرضا 
فداکار، مسوول ستاد بازسازی نجف اشرف، 
جناب آقای مهندس مهدی غلامی و حاج 
مهدی برهانی که همه جا همراهی نمودند 
شادمانی،  عیسی  مقدس زاده،  آقایان  و 
حجت علویان ، محمدرضا چراغی و تمامی دوستان 
تشکر نماییم که انشا ا... امام حسین)ع( خودشان اجر 
این بزرگواران را خواهند داد. هاشمی زاده همچنین 
آینده ما و مدیر مسوول  از عوامل نشریه  ادامه داد: 
این نشریه، حاج آقا علویان، که در مدت خدمت رسانی 
موکب 202 از فعالیت های موکب اطلاع رسانی نموده 
بودند نیز سپاسگزاریم. وی تصریح کرد: امیدواریم مردم 
شریف زرند با راهنمایی ها و کمک های خود ما را در 
خدمت رسانی بهتر به زائران اهل بیت)ع( در سال های 

آینده یاری نمایند.
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تاوان عشق
اکبر اولین فرزند خانواده بود که در آذرماه 1342 
در روستای بهاءآباد چشم به  جهان گشود. اشتیاق به 
فراگیری علوم دینی در دوران متوسطه او را به شهر 
خون و قیام کشانید تا مبلغ فقه جعفری باشد. مهر ماه 
1359 آغاز دومین سال تحصیل طلبه جوان و شروع 
درس و بحث در حوزه بود، که با تجاوز ارتش بعثی 
عراق به میهن عزیزمان همراه بود. از این رو سوم مهر 
ماه 1359 - در حالی که تنها چهار روز از شروع جنگ 
گذشته بود - به اتفاق تعدادی از روحانیون، عازم جبهه 
شد تا این سفر، آغاز هجرتی شیرین در زندگیش باشد. 
وی چهل و چهارمین نفری بود که از سوی دفتر تبلیغات 
اسلامی حوزه علمیه قم، ردای خاکی جهاد را بر تن کرد 
و سرانجام در 28 آبان ماه 1359 مقارن با ماه محرم، به 

درجه رفیع شهادت رسید. 
پیکر مطهر او که اولین شهید روحانی شهرستان 
زرند و اولین شهید منطقه بهشت وحدت است، در گلزار 
شهدای منطقه بهشت وحدت و در جوار امامزاده عبدا...
)ع( آرام گرفت. شهید »رسول زنگی آبادی« بارها در 
جمع دوستان خود به مقام شهید آبرین غبطه می خورد 
و می گفت: »آبرین از ما جلو افتاد، او شهید شد و اگر ما 
شهید هم بشویم، معلوم نیست که به مقام او برسیم. او 
در شهادت فی سبیل ا... از ما سبقت گرفت، »السابقون 

السابقون، اولئک المقربون« 
اکبر در شهر  با  انقلاب، شهریور سال 57  از  قبل 
مقدس قم بودیم. هر دو دوست داشتیم عکس امام را 
علنی و بدون ترس همراه خود داشته باشیم. آرزویمان 
این بود که عکس را پشت کتاب درس مان نصب کنیم. 
منتظر فرصتی بودیم تا اینکه یکی از روزنامه ها عکس 
بزرگی از حضرت امام چاپ کرد. اوموقعیت را غنیمت 
شمرد و عکس را از روزنامه جدا کرد و پشت جلد کتابش 
گذاشت. یک روز در خیابان صفائیه قم در حال قدم زدن 
بودیم. یکی از کماندوهای رژیم عکس امام را پشت جلد 
کتاب او دید، صدایش زد و با عصبانیت گفت: این چیه؟
با  کماندو  امام.  عکس  داد:  جواب  محکم  اکبر 
این  تو اجازه داده  به  عصبانیت فریاد زرد: چه کسی 
عکس را روی کتابت بزنی؟ اکبر با خونسردی گفت: ای 
بابا! روزنامه های خودتان چاپ کردند. حتما روزنامه های 
خودتان را هم قبول ندارید؟! کماندو که نتوانست در 
مقابل منطق اکبر حرف بزند، عکس را پاره کرد و کتاب 
را به گوشه ای پرت کرد. تاوان عشق او به امام، یک سیلی 

محکم بود که کماندو به گوشش نواخت.
راوی: حاج  محمود خالقی
منبع: کتاب ره یافتگان
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در مسیر کربلا، عشق جاری بود
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